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شنبه 16 تیر ماه 1403 / 6 جولاى 2024 / 29 ذى الحجه 1445
سال بیست و یکم/ شماره 4905 /  8 صفحه / 8000 تومان

- مهلت زمانى دریافت اسناد مناقصه از سایت : از روز چهارشنبه مورخ 1403/04/13 تا روز چهارشنبه مورخ 1403/04/20.
- مهلت زمانى ارائه پیشنهاد : ساعت 14:30 روز چهارشنبه مورخ 1403/05/03 .

- زمان بازگشایى پاکت ها : ساعت 08:00 صبح روز پنجشنبه مورخ 1403/05/04 .
- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکتها : 

فولادشهر، بلوار ولی عصر، میدان ولی عصر، کد پستی 8491751740 ، صندوق پستی84915-167
تلفن 5-03152630161 دور نویس: 03152624181

-اطلاعات تماس ســامانه ســتاد جهت انجام مراحل عضویت در ســامانه: مرکز تماس 41934-021 دفتر ثبت نام 
88969737و 85193768

  https://fooladshahr.ntdc.ir : مراجعه به وب سایت شرکت عمران شهر جدید فولادشهر به آدرس -

فراخوان مناقصه عمومی
 همزمان با ارزیابی کیفی (فشرده) یک مرحله ای

روابط عمومی شرکت عمران شهر جدید فولادشهر

نوبت دوم

 م.الف:۱۷۴۵۳۸۶

شهر تا اطلاع ثانوى فرو مى نشیند!
۳

یک حفره عمیق خیابان آپادانا را 12 ساعت مسدود کرد

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

۵

۳میلیون تومان واریزی برای ۴ میلیون بازنشسته ۱۳ هزار و ۶۷۹ تماس با آتش نشانی در یک هفتهجهان نما چگونه رمزعبورهای متعدد خود را مدیریت کنیم؟استان اگر خواب راحت ندارید منتظر مرگ باشیدتکنولوژی سلامت

کدام غذاها عامل اضطراب هستند؟

۳۲ درصد سرقت ها در اصفهان مربوط 
به وسایل نقلیه است

شهردار از مراحل احداث یکی از ابرپروژه های شهر بازدید کرد

این روزهای هتل جهان نما

چپ پای جنجالی 
به استقلال به استقلال 
برگشت!برگشت!

۶

۳

 رژیم هاى غذایى پرچرب از طریق تغییــر در باکترى هاى روده باعث اضطراب 
زیاد مى شوند.در مواقع پر استرس، بســیارى از ما آرامش را در غذاهاى ناسالم 

پرچرب مى یابیم، با این حال، نتایج تحقیقات اخیر نشــان مى دهد که 
این مکانیسم متداول مقابله اى ممکن است بیشتر از اینکه مفید 

باشد، ضرر دارد...

ریزگردها تا پایان 
تیرماه، مهمان 

اصفهانی ها هستند

اولین پیشنهاد به 
گولسیانی بعد از یورو 

۳

۷

       

خط آهن مبارکه- شهرکرد خط آهن مبارکه- شهرکرد 
۲دوباره روى ریل افتاددوباره روى ریل افتاد

یف
مبلغ برآورد موضوع مناقصهشماره و تاریخ مناقصهرد

(ریال)

مبلغ تضمین 
شرکت در 

فرآیند ارجاع 
کار (ریال)

گواهینامه 
نحوه پرداخت صلاحیت

1

مناقصه 1403/3070/ص 
مورخ 1403/04/10

شماره مناقصه 
در  سامانه ستاد 

2003001335000003

تهیه مصالح و 
احداث میدان در 
بلوار ایران (تقاطع 

بلوار ایران با 
ST51-1 برزن 

دیار) و تقاطع هاى 
بلوار جهاد شهر 
جدید فولادشهر 

به استناد مصوبات 
یکهزار و یکصد و 
چهل و دو جلسه 

هیأت مدیره 
شرکت عمران شهر 
جدید فولادشهر

51,399,046,310
ریال بر اساس 

فهرست بهاى ابنیه 
و راهدارى سال 

1403

2,569,952,316
ریال

داشتن حداقل 
پایه پنج 

در گرایش 
ابنیه و ساختمان
از سازمان برنامه 

و بودجه 
( سازمان 

مدیریت و برنامه 
ریزى سابق) 

پرداخت حداقل 
پنجاه درصد از 
مبالغ ناخالص 

صورت وضعیتهاى 
تأیید شده از طریق 
تهاتر با اراضى یا 
واحدهاى موجود 
با کاربرى مختلف 
در شهر جدید 

فولادشهر به قیمت 
کارشناسی روز 

و پرداخت مابقى 
به صورت نقدى 
صورت مى گیرد.

شرکت عمران شهر جدید فولادشهر در نظر دارد؛ مناقصه زیر را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت برگزار نماید. کلیه مراحل 
برگزارى مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایى پاکتها از طریق درگاه سامانه الکترونیکى دولت 
(ستاد) به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلى، مراحل ثبت نام 
در سایت مذکور و دریافت گواهى امضاء الکترونیکى را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 

1403/04/13 مى باشد.
نوع تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: 1- ضمانت نامه بانکى و یا ضمانت نامه هاي صادره از سوي موسسات اعتباري غیر بانکی که 
داراي مجوز فعالیت از سوي بانک مرکزي جمهوري اسلامی ایران هستند، در وجه شرکت عمران شهر جدید فولادشهر داراى حداقل 
اعتبار سه ماه و قابل تمدید به مدت سه ماه 2- فیش واریزى به حساب شماره 4001119506377117 بانک مرکزى بنام تمرکز وجوه 

سپرده شرکت عمران شهر جدید فولادشهر (وجه نقد یا هر گونه چک به عنوان سپرده قابل قبول نمى باشد).

 روابط عمومی
 شرکت برق منطقه ای اصفهان

۵

ل اضطراب هستند؟

به وسایل نقلیه است
۶

 تغییــر در باکترى هاى روده باعث اضطراب 
 بســیارى از ما آرامش را در غذاهاى ناسالم 

 تحقیقات اخیر نشــان مى دهد که 
کن است بیشتر از اینکه مفید 

معاون توسعه و پیش بینى اداره کل هواشناسى استان 
اصفهان گفت: آلودگى هوا بر اثر ریزگردها تا پایان تیر 
ادامه دارد.نوید حاجى بابایى گفت: وزش باد شدید در 
شمال و شــرق اصفهان همچنین جنوب سمنان که 

عمده کانون هاى گرد و غبار آنجا ...
۳

شمال و شــرق اصفهان همچنین جنوب سمنان که 
آنجا ... عمده کانون هاى گرد و غبار

تزریق تزریق ۴۰۰۰۴۰۰۰ همت برای ادامه مراحل احداث یکی از مهم ترین پروژه های ریلی کشور همت برای ادامه مراحل احداث یکی از مهم ترین پروژه های ریلی کشور
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کشف یک تن موادمخدر 
در مرزهاى جنوب شرق

3میلیون تومان واریزى
 براى 4 میلیون بازنشسته 

خبرخوان
زمان واریز یارانه نقدى 

تیرماه 
اقتصادنیوز | یارانه نقدى تیرماه براى 
دهک هاى اول تا سوم طبق روال سنوات گذشته 
25 تیرماه واریز مى شود. یارانه مرحله 161 به 
مبلغ 11 هــزار و 75 میلیارد تومان بر اســاس 
دهک بندى اعلامى از سوى وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعى به حساب 10 میلیون و 75 هزار 
و 836 سرپرست خانوار دهک هاى اول تا سوم 
در 28 بانک عامل سراسر کشور واریز و از ساعت 

24 روز دوشنبه 25 تیرماه قابل برداشت است. 

خوش آمدید 
به «مختارنامه» !

ل  یا سر روزنامه آرمان ملى |
«مختارنامه»  از شــنبه، 16 تیــر همزمان با 
شــب اول محرم روى آنتن آى فیلم مى رود. 
«مختارنامه» هرشب ساعت 23 پخش خواهد 
شد.«مختار نامه» کارى از داوود میرباقرى اولین 

بار سال 89 از شبکه یک پخش شد.

محکومیت میلیاردى 
قاچاقچى پیاز

مدیــرکل تعزیــرات حکومتــى  مهر |
خوزســتان از محکومیت 20 میلیــارد ریالى 
قاچاقچى 31 هزار کیلوگرم پیاز خبر داد. مهدى 
طیبى گفت: پرونده قاچاق 31 هزار و 910 کیلو 
گرم پیاز در شعبه رســیدگى به تخلفات قاچاق 
کالا و ارز شهرستان دشت آزادگان رسیدگى شد. 
وى افزود: شعبه علاوه بر ضبط کالا، متخلف را 
به پرداخت 11 میلیارد و 17 میلیون ریال محکوم 
کرد. به گفته طیبى، شعبه همچنین با توجه به 
اینکه ارزش خودرو حامل کمتر از ارزش کالاى 
قاچاق، 9 میلیارد و 500 میلیــون ریال معادل 
ارزش خودرو به جریمه اضافه و متخلف را جمعاً 
به پرداخت 20 میلیارد و 517 میلیون ریال جزاى 
نقدى محکوم کرد. وى افزود: بازرسان گمرك 

مرز چذابه این محموله را کشف کردند.

منتظر یک خبر مهم باشید!
گجت نیوز |تیم توســعه دهنده ایردراپ 
همستر کامبت با انتشــار یک بیانیه در توییتر 
از تغییــرات مهم در بازى و وعــده اخبار جدید 
خبر داد. در این بیانیه آمده اســت: صداى شما 
را شنیده ایم. تغییرات را حس کردید؟ شما دیگر 
مجبور به دعوت کسى به بازى نیستید. این تغییر 
به وضوح نشــان دهنده توجه تیم توسعه دهنده 
همستر کامبت به بازخوردهاى کاربران و تلاش 
براى بهبود تجربه بازى براى همگان است. این 
اقدام مى تواند تاثیر قابل توجهى بر جذب و حفظ 
بازیکنان داشته باشــد، چرا که دعوت اجبارى 
از دیگران ممکن اســت براى برخى از کاربران 
آزاردهنده باشد. علاوه بر این، تیم توسعه دهنده 
در انتهاى این توییت نوید خبرهاى خوبى را داده 
و گفته که «منتظر باشید خیلى زود خبر مهمى را 

اعلام مى کنیم».

گرماى مسکو رکورد قرن
 را شکست

برترین ها | دمــاى هــوا در شــهر 
مسکو، روز چهارشــنبه 13 تیر به 32/5 درجه 
سانتى گراد رســید که بالاترین دماى این شهر 
از ســال 1917 تاکنون اســت. رومان ویلفاند، 
مدیر سازمان هواشناسى روسیه گفت که دماى 
هوا در شب هاى آینده در مسکو از 24/5 درجه 
سانتى گراد پایین تر نخواهد آمد. او این شب ها 
را «شب هاى مصرى» نامید. شهروندان مسکو 
براى خنک کردن خود به ســراغ آب نماهاى 
پارك ها رفتند. یک زن 70 ساله که در ایستگاه 
اتوبوس از گرماى هوا به ســتوه آمــده بود، به 
خبرگزارى فرانسه گفت: «خیلى سخت است. 

شب ها نمى توانیم بخوابیم.»

فرمانده مرزبانی فراجا از ناکامی قاچاقچیان و کشــف 
یک تن و 170 کیلوگرم انواع موادمخدر توسط مرزداران 
استان سیستان و بلوچستان در مرزهاي جنوب شرق خبر 
داد.ســردار احمد علی گودرزي اظهارداشت: مرزداران 
استان سیستان و بلوچستان با مطلع شدند قاچاقچیان 
قصد دارند به وسیله سه دستگاه انواع وسیله نقلیه مقادیر 
قابل توجهی موادمخدر را از آنسوي مرزها وارد کشور 
کنند.وي افزود: مجاهدان مرزبانی با هدایت عملیاتی 
و پشتیبانی در مسیرهاي احتمالی تردد قاچاقچیان به 
اجراي کمین  هدفمند پرداخته و سوداگران مرگ را که 
در حال انتقال محموله موادمخدر به حریم کشور بودند را 

مشاهده کردند.سردار گودرزي تصریح کرد: قاچاقچیان 
مواد مخدر که با مشاهده مأموران غافلگیر شده بودند 
قصد متواري شدن از منطقه را داشتند که در رسیدن به 
اهداف شوم خود ناکام ماندند و مرزبانان مقدار یک تن 
و 170 کیلوگرم انواع موادمخدر شامل؛ 970 کیلوگرم 
تریاك، 100 کیلوگرم حشیش و 100 کیلوگرم شیشه را 
کشف کردند.وي با اینکه در این عملیات یک دستگاه 
خودرو تویوتا و دو دستگاه موتور سیکلت توقیف شدند، 
اظهار داشــت: در این رابطه یک نفر ســوداگر مرگ 
دستگیر و تلاش مرزبانان براي دستگیري سایر عوامل 

این پرونده ادامه دارد.

مدیرعامل ســازمان تأمیــن اجتماعــى از پرداخت مبلغ 
3 میلیون تومان بابت على الحســاب متناسب ســازى و 
معیشت بازنشستگان براى ماه هاى فروردین تا خردادماه 
خبر داد.میرهاشم موســوى افزود: دولت محترم به همه 
صندوق هاى بازنشســتگى ابــلاغ کرد کــه 3 میلیون 
تومان بابت متناسب ســازى فروردین تا خرداد به صورت 
على الحساب براى متناسب سازى و معیشت بازنشستگان 
عزیز واریز کنند. ما هم اعلام کــرده بودیم که در تلاش 
هستیم به محض تأمین منابع که رقمى بالغ بر 12 هزار و 
600 میلیارد تومان را شامل مى شود؛ این مبلغ على الحساب 
را پرداخت  کنیم. بــه لطف خداوند متعــال و با همکارى 

ســازمان برنامه و نظام پولى و بانکى کشور و عزیزانى که 
در ســازمان تلاش کردند، این منابع تأمین شــده و طى 
ســاعات آینده مبلغ ســه میلیون تومان به همه حساب 
مســتمرى بگیران و بازنشستگان عزیز ســازمان تأمین  
اجتماعى واریز مى شــود. وى افزود: بعد از این ما در تعامل 
با بازنشستگان عزیز و نمایندگان کانون هاى بازنشستگى، 
احکام و شرایطى را که به موجب قانون بایستى تطبیق و اجرا 
کنیم، جمع بندى خواهیم کرد.وى گفت: این واریز براى همه 
بازنشستگان و مستمرى بگیران خواهد بود و با هماهنگى 
فنى با بانک، به صورت کامل به حساب همه بازنشستگان و 

مستمرى بگیران عزیز تأمین  اجتماعى واریز شد.

مانى مهدوى
منبع تامین مالى پروژه مهم راه آهن اصفهان (مبارکه) 
به شهرکرد مشخص شــد. مهرداد بذرپاش وزیر راه و 
شهرسازى از تصویب تامین منابع مالى 2 پروژه ریلى از 
محل منابع استجازه رهبر معظم انقلاب و تصویب در 
هیات دولت خبر داد که به گفته او جهش قابل توجهى 

در روند اجراى آنها ایجاد خواهد شد.
یکى از این پروژه ها، پروژه ریلى راهبردى کرمانشــاه 
-خسروى اســت و پروژه مهم دیگر راه آهن اصفهان 
(مبارکه) به شــهرکرد است که از پیشــرفت فیزیکى 
70 درصد برخوردار بوده و بــا هزینه حدود چهار همت 
منابع نقدى از محل فوق الذکر حداکثر تا یک سال آینده 

تکمیل و بهره بردارى مى شود.
مطالعات پروژه راه آهن اصفهان – شــهرکرد از سال 
1365 آغاز و قرارداد آن در سال 1390 منعقد شد. این 
مسیر ریلى 5 ایستگاه دارد که ایستگاه مبداء آن حسن 
آباد مبارکه است و پس از عبور از ایستگاه هاى لنجان، 
روستاى کاهریز و فرخ شهر در نهایت به ایستگاه پایانى 
شهرکرد مى رســد. راه آهن اصفهان -مبارکه-سفید 
دشت-شهرکرد شــامل چهار قطعه اســت که قطعه 
نخست آن 41 کیلومتر، قطعه دوم 20 کیلومتر و قطعه 
ســوم و چهارم 31 کیلومتر و در مجمــوع 92 کیلومتر 

طول دارد.
از مهم تریــن مزایــاى راه آهن اصفهان - شــهرکرد 
مى توان به اتصال اســتان چهارمحــال و بختیارى به 
شــبکه ریلى اشــاره کرد. کاهش تصادفات جاده اى و 
صرفه جویــى در مصرف ســوخت از دیگر مزیت هاى 
این خط ریلى به شــمار مى آید. این راه آهن به صورت 
یک خطه است و به دلیل شرایط کوهستانى مسیر، 15
رشــته تونل به طول پنج هزار و 825 متر در آن در نظر 

گرفته شده است.
با تکمیل این طرح ریلى، استان چهارمحال وبختیارى 
به عنوان بیست و هفتمین استان کشور به شبکه ریلى 
متصل مى شود و 400 کیلومتر ارتفاع را در 90 کیلومتر 
طى مى کنــد در عین حال کــه کارخانه هاى فولادى 
و سایر چشــمه هاى بار که در آن مســیر وجود دارد، 
مى توانند از این خط ریلى استفاده کنند که البته کارخانه 
هاى فولاد فــوق به ویژه فولاد مبارکــه نیز در تأمین 

بخشى از منابع مشارکت خواهند کرد.
با این کــه کلنگ راه آهــن مبارکه به سفیددشــت و 
شهرکرد در ســال 90 بر زمین خورده اســت اما بعد از 
گذشت 13 ســال همچنان زیرساخت هاى آن تکمیل 
نشده که به گفته مسئولان، علت آن در کمبود بودجه 
خلاصه مى شــود. کل اعتبار این پروژه تا پایان سال 
97 مبلغ 40 میلیارد تومان بود و در ســال 98 اقدامات 
مناسبى براى تأمین اعتبار و سرعت بخشى به عملیات 
اجرایى طرح انجام شد که ســبب مصوب شدن 101
میلیارد و 790 میلیون تومــان و تخصیص 87 میلیارد 
تومان به پروژه شد. در مجموع هم تا سال گذشته براى 
احداث این خط ریلى یک هزار میلیارد تومان هزینه شد 
واعتبار این پروژه در ســال 1402 معادل 325 میلیارد 
تومان و میزان تخصیص اعتبار ســال جارى نیز 200

میلیارد تومان اعلام شدکه نیمى از آن به صورت نقد و 
مابقى به صورت اسناد سه ساله بود؛ اما تعهد نقدى این 
اعتبار محقق نشده است. طبق برنامه ریزى هاى انجام 

شده زیرسازى پروژه راه آهن باید تا پایان دولت دوازدهم 
به اتمام مى رسید و پس از آن عملیات ریل گذارى آغاز 

مى شد، اما این وعده محقق نشده است. 
علیرضا صلواتــى مجرى طرح هاى زیربنایى اســتان 
اصفهان درباره تاریخچه احداث طرح تا توقف نســبى 
آن مى گوید: «این پروژه ســال 1385 توسط وزارت 
معادن و فلزات وقت با هدف اتصال و دسترسى صنایع و 
معادن استان  هاى اصفهان و چهارمحال و بختیارى به 
شبکه ریلى کشور طرح ریزى شد اما به دلیل محدودیت 
منابع، تا سال 1390 متوقف و به وزارت راه و شهرسازى 
واگذار شد. پس از این واگذارى، معاونت راه آهن شرکت 
ساخت و توسعه زیربناهاى حمل و نقل کشور به عنوان 
متولى اصلى این پروژه، آن را در دستور کار اصلى خود 
قرار داد و طراحى آن را از ایســتگاه راه آهن حسن آباد 
شهرستان مبارکه به ســمت سفیددشت و در نهایت تا 
فرخ شهر و شهرکرد تکمیل کرد. پس از تکمیل طراحى 
و تهیه اسناد پیمان طرح راه آهن مبارکه- سفیددشت- 

شــهرکرد در قالب چهار قطعه اجرایى در سال 1391، 
قطعه دوم این طرح در اختیار یکى از شرکت هاى محلى 
فعال در استان هاى اصفهان و چهارمحال و بختیارى 
قرار داده شد و به ســرانجام رسید به طورى که در سال 
1397 کار فــازى از این قطعه با 95 درصد پیشــرفت 
فیزیکى انجام و بخشــى از آن به دلایــل مالى و فنى 
متوقف ماند و دیگر قطعات نیز در ســال ها 97 و 98 به 
پیمانکاران مربوطه واگذار شــد ولى روند تکمیل این 

طرح در دولت سیزدهم شتاب بیشترى گرفت.»
سال گذشــته اعلام شــد که پروژه راه آهن اصفهان- 
مبارکه- سفیددشت-شهرکرد به عنوان نقطه اتصال 
کریدور ریلى اصفهان- اهواز، براى بهره بردارى به سه 
هزار میلیارد تومان دیگر نیاز دارد و حالا هم وزیر  راه و 
شهرسازى خبر داده است که چهار هزار میلیار تومان از 
محل منابع استجازه رهبر معظم انقلاب به این پروژه 
اختصاص داده مى شود تا این پروژه در سال آینده مورد 

بهره بردارى قرار بگیرد. 

تزریق 4000 همت براى ادامه مراحل احداث یکى از مهم ترین پروژه هاى ریلى کشور

خط آهن مبارکه- شهرکرد دوباره روى ریل افتاد معرفى رئیس جمهور 
در ساعت11

ایسنا | سخنگوى ستاد انتخابات کشور گفت: 
نتیجه انتخابات مثل مرحله اول انتخابات تا ســاعت 
11 روز شنبه (امروز)اعلام مى شود. محسن اسلامى 
گفت:  به محض اعلام پایان راى گیرى، شــعب با 
حضور مســوولان صندوق ها و نمایندگان نامزدها  
کار شــمارش را انجام داده اند. بعد از پایان شمارش 
آرا گزارش صندوق ها در صورتجلسه اى ثبت شده و با  
تجمیع آراى شمارش شده در بخشداریها و فرماندارى 
ها، صورت جلسات شمارش شــده به ستاد انتخابات 
کشور ارسال و ستاد انتخابات کشور نیز به تدریج آراى 

نامزدها را اعلام مى کند.

چند نفر مناظره ها را دیدند؟ 
گــزارش  باشگاه خبرنگاران جوان|
نظرســنجى هاى مرکز تحقیقات صدا و ســیما در 
دوره قبل نشان مى دهد میزان مخاطب مناظره هاى 
تلویزیونى دوره سیزدهم انتخابات ریاست جمهورى 
در ســال 1400 معادل 50/5 درصد بود. اما بر اساس 
نظرسنجى جدید مرکز تحقیقات سازمان صدا و سیما 
56/5 درصد از هموطنان بالاى 18 ســال، بیننده دو 
مناظره مرحله دوم انتخابات ریاســت جمهورى در 
هفته گذشــته بودند. در واقع بیش از 35 میلیون نفر 
از هموطنان بیننده دو مناظــره مرحله دوم انتخابات 

بودند.

سوء قصد به جان یک نامزد؟
همشهرى آنلاین |  یک خبر مشــکوك با 
عنوان خنثى سازى سوء قصد به جان یکى از نامزدهاى 
انتخابات ریاســت جمهورى در ســفرش به اســتان 
کرمانشاه در شــبکه هاى اجتماعى در حال دست به 
دست شدن است.  در پى انتشار گســترده این خبر در 
فضاى مجازى که با جزئیاتى همچون دستگیرى پنج 
شرور مسلح در این رابطه همراه بود، موضوع به اطلاع 
دادستان مرکز استان کرمانشاه رسید. کریمى، دادستان 
مرکز اســتان کرمانشاه ضمن بررســى دقیق ادعاى 
مطرح شده در فضاى مجازى موضوع «طرح عملیات، 
انجام و خنثى سازى سوء قصد به جان یکى از نامزدهاى 
انتخابات ریاست جمهورى» که منجر به بازداشت پنج 
شرور مسلح شده باشد را تکذیب کرد و از آغاز تحقیقات 

براى شناسایى منشا این ادعاى دروغ خبر داد.

روحانى، جلیلى
 را به مناظره طلبید! 

 خبرآنلاین |حســن روحانــى، رئیس جمهور 
دوره هاى یازدهم و دوازدهم، با انتشار پیامى ویدیویى 
در پاســخ به ادعاهاى یکــى از داوطلبــان انتخابات 
ریاســت جمهورى در مناظره هاى اخیــر خطاب به او 
گفت: اگر مى خواهى راجع به دولت روحانى و تدبیر و 
امید صحبت کنى، اگر شــهامتش را دارى با خود من 
مناظره کن. به دروغ مى گویند تورم در دولت دوازدهم 
60 درصد بوده اســت. دولت را با تورم 36/4  درصد و 
رشد اقتصادى 4 درصد تحویل دادیم. روحانى درباره 
این نامزد انتخابات گفت: 6 ســال رفت براى مذاکره، 
فقط براى جاى مذاکره بحث کرد که مذاکره دور بعد 
بغداد باشد یا آلماتى باشد؟ چه کار کردى براى کشور؟ 
چه به دســت آوردى جز قطعنامه، جز مردم را فقیرتر 

کردن، بیچاره تر کردن؟

فقط میشل مى تواند...!
همشهرى آنلاین |بر اســاس نتایج یک 
نظرسنجى، در بین همه گزینه هاى دموکرات جانشینى 
رئیس جمهور آمریکا، فقط میشل اوباما توان شکست 
ترامپ را دارد.  در نظرسنجى جدید رویترز/ایپسوس، 
50درصد راى دهندگان آمریکایى گفتند که در رقابت 
بین همســر رئیس جمهور پیشــین ایالات متحده با 
نامزد جمهورى خواهان دونالد ترامپ، از میشل اوباما 
حمایت خواهند کــرد. برترى میشــل اوباما در حالى 
است که او بارها گفته که قصد شــرکت در انتخابات 

ریاست جمهورى را ندارد. 

مساله ساماندهى حضور بیش از حد اتباع بیگانه، به یکى از مطالبات جدى مردم 
بسیارى از مناطق کشورمان تبدیل شده است

این نکته اى است که «حسینعلى حاجى دلیگانى»، نماینده مردم شاهین شهر 
در مجلس شوراى اسلامى که سابقه چهار دوره حضور در مجلس و یک دوره 

عضویت در هیات رئیسه پارلمان کشــورمان را در کارنامه دارد، در گفت وگو با 
دیده بان ایران روى آن دست گذاشت و اظهار داشت: اهمیت مساله ساماندهى 
اتباع بیگانه ساکن ایران به اندازه اهمیت موضوع حراست از استقلال و تمامیت 
ارضى کشور و حفظ جمهورى اسلامى است و حتما رئیس جمهور آینده باید نگاه 
و برنامه اى ویژه در این زمینه داشته باشــد. وى افزود: متاسفانه در حال حاضر 
شاهد نوعى ولنگارى و رهاشــدگى در موضوع حضور گسترده اتباع بیگانه در 
کشورمان هستیم و دستگاه هاى مســئول از جمله وزارت کشور، وزارت امور 
خارجه، سپاه و سایر دســتگاه هاى ذى ربط در حوزه هاى امنیتى و فرهنگى، تا 
حدودى در این زمینه گرفتارعدم مســئولیت پذیرى شــده اند. این اتفاق سبب 
شده اســت که موضوع اتباع بیگانه به ویژه مهاجران افغانستانى به یک مساله 
اساسى کشورمان تبدیل شود و باید هرچه زودتر در سطوح عالى کشور به این 
موضوع توجه شــود و براى حل آن، تدبیر دقیق و جامعى داشته باشیم تا روند 
تهدیدى این مساله متوقف شود، وگرنه روز به روز این آسیب بیشتر مى شود و 
حل مساله سخت تر خواهد شد. حاجى دلیگانى گفت: دولت بعدى باید لایحه اى 
را به مجلس ارائه کند که براساس آن، حداکثر میزان حضور اتباع بیگانه در تمام 
شهرستان ها، شهرها، بخش ها و روستاهاى کشور، بیشتر از سه درصد جمعیت 

آن ها نباشد تا تناسب جمعیتى حضور اتباع در مناطق مختلف کشور به هم نخورد، 
زیرا تجمع بیش از حد اتباع در یک محله، روستا یا شهر خاص حتماً خطرآفرین 
است و در حال حاضر شاهد آن هســتیم که اتباع افغانستانى در برخى شهرها و 
روستاهاى کشور به شکل نگران کننده اى متمرکز شده اند و دولت نباید اجازه 
بدهد که این تمرکز، تناســب جمعیتى مناطق مختلف کشورمان را با مشکل 
مواجه کند. وى همچنین خاطرنشان کرد: دولت آینده باید شرایطى را فراهم کند 
که همان تعداد اتباعى که در ایران باقى مى مانند نیز صرفا در مشــاغل خاصى 
که در قانون پیش بینى شده اســت یا پیش بینى خواهد شد، به کارگیرى شوند. 
همچنین باید شرایطى فراهم شود که به اتباع بیگانه کارت هایى داده شود که 

صرفا در محدوده اى که در آن کارت ها مشخص مى شود، بتوانند تردد کنند. 
حاجى دلیگانى گفت: در شرایطى که جمعیت اتباع بیگانه در ایران بیش از حد 
شده است، حتى حضور اتباع داراى مجوز و کارت اقامت نیز نوعى تهدید براى 
کشورمان محسوب مى شــود، زیرا نرخ زاد و ولد اتباع بیگانه بسیار بالا است و 
آن ها به ســرعت جمعیت خود را افزایش مى دهند که این مساله براى تمامیت 
ارضى و استقلال کشور خطرناك است و با هویت ملى - اسلامى ما سازگارى 

ندارد. 

هشدار نماینده شاهین شهر درباره افزایش تعداد اتباع بیگانه در کشور 

مسئله مهاجران افغان در ایران رها شده است

رئیس پلیس راهور فراجا با اشاره به لزوم سنجش آلایندگى تمامى وسایل نقلیه، 
از الزامى شدن دریافت معاینه فنى موتورسیکلت در کشور خبر داد.

داشــتن گواهى معاینه فنى یکى از واجبات ضرورى براى تردد وســایل نقلیه 
سوارى، نیمه ســنگین و سنگین در کشورمان به شــمار مى رود و نداشتن آن 
مى تواند جریمه هاى سنگینى به مالک وسایل نقلیه تحمیل کند. حال بر اساس 
آخرین اخبار داخلى، سردار تیمور حسینى، رئیس پلیس راهور فراجا از این به بعد  
اخذ این گواهى براى دارندگان موتورسیکلت نیز ضرورى است و دارندگان این 

نوع وسایل نقلیه باید مراحل سنجش را در مراکز معاینه فنى طى کنند.
سردار ســید تیمور حســینى رئیس پلیس راهور در لزوم دریافت معاینه فنى 
موتورسیکلت ها گفت: از نظر ما هیچ تفاوتى بین موتورسیکلت و خودرو وجود 
ندارد و موتورسیکلت ها نیز باید مراحل ســنجش آلایندگى را در مراکز معاینه 
فنى، طى کنند. اگر چه بیشتر این موتورسیکلت ها ابزار کار و منبع معیشت اقشار 

ضعیف جامعه هستند، اما با تخلفاتى که مرتکب مى شــوند امنیت جامعه را با 
مخاطره مواجه مى کنند و امنیت و حفظ جان مردم نیز خط قرمز پلیس است.

همچنین وى با بیان اینکه برخى از این راکبان موتورســیکلت ها گاهى حتى 
مدارك شناســایى هویتى نیز ندارند، معتقد بود عدم داشــتن اوراق شناسایى 

کار کنترل ترافیکى این موتورســیکلت هاى متخلف را سخت مى کند. وى در 
ادامه گفت:

ساماندهى موتورســیکلت ها به ویژه موتورسیکلت هاى فرسوده یک عزم ملى 
و مشــارکت دیگر نهاد هاى ذى ربط را مى خواهد و باید همه نهاد ها با قدرت به 

این موضوع وارد شوند. 
رئیس پلیس راهور فراجا با اشاره به این نکته که 90 درصد از موتورسیکلت هاى 
کشور دچار فرسودگى هستند، ابراز کرد که باید دولت با تمام توان براى نوسازى 
و خارج کردن این موتورســیکلت ها از سطح خیابان وارد شــود؛ زیرا تنها راه 
گذار از بحران هاى مســتقیم و غیرمستقیم موتورســیکلت هاى فرسوده ورود 
پرقدرت دولت به این موضوع است. وى در انتها از سازوکار مقابله پلیس در برابر 
موتورسیکلت هاى متخلف و فاقد معاینه فنى گفت و اظهار داشت این دسته نیز 

دقیقا مطابق دیگر وسایل نقلیه اعمال قانون خواهند شد.

معاینه فنى موتورسیکلت هم در ایران الزامى شد 
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ریزگردها تا پایان تیرماه،
 مهمان اصفهانى ها هستند

13 هزار و 679 تماس
 با آتش نشانى در یک هفته

درخواست از بهره برداران 
مسجد سید 

مدیرکل میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى 
اسـتان اصفهان در بازدید از روند مرمت مسجد سید 
اصفهان بر لزوم همـکارى تمام بهره بـرداران از این 
مسـجد در حفاظت از ایـن میراث ارزشـمند تاریخى 
تأکید کـرد. امیر کـرم زاده گفت: امروز شـاهدیم که 
بخش هاى مختلف این مسجد تاریخى به دلیل عدم 
رسـیدگى هاى منظم دچار آسیب شده اسـت، لذا در 
حال حاضر کارشناسان ارشد این اداره کل پنج عملیات 
مرمتى را شـامل مرمت اضطرارى بنـاى بزرگ گنبد 
خانه، مرمت کاشـى ها، مرمت سقف، مرمت تزئینات 
چوبى و پاك سازى تزئینات ارزشمند این بناى تاریخى 
و مذهبى را در دسـتور کار خود قرار داده اند. کرم زاده 
افزود: با توجه به اینکه این مسجد تاریخى به صورت 
مسـتقیم در اختیار این اداره کل نیست و بهره برداران 
متعددى از این مسـجد بهره بردارى مى کنند، انتظار 
داریم تا همگى آنان با یک همگرایى مناسب، از این 

مسجد تاریخى حفاظت کنند.

رشد قبولى  المپیادهاى 
دانش آموزان اصفهان 

رئیس اداره اسـتعدادهاى درخشـان و دانش پژوهان 
جوان اداره کل آموزش و پرورش اسـتان اصفهان از 
آمار روبه رشد قبولى هاى المپیادهاى علمى در دو سال 
گذشـته خبر داد. احسـان صنعتکار اذعان داشت: در 
مرحله اول المپیاد در استان اصفهان حدود 60 درصد 
رشد داشتیم که در سال گذشته آن نیز 6 درصد داراى 
رشـد بوده، در مرحله دوم نیز امسال داراى 12 درصد 
رشد نسبت به سـال گذشـته بوده اسـت که در سال 
گذشته نیز 20 درصد داراى رشـد بوده ایم. همچنین 
بعـد از سـال ها در مـدال آوران المپیادها نیز در سـال 
گذشته اسـتان اصفهان پس از سـال ها جایگاه سوم 
کشـور را کسـب کرد که امیدوارم امسـال نیز داراى 

رشد باشد.

پیشرفت احداث مجموعه
 420 واحدى

مجموعه مسـکونى 420 واحدى از طـرح هاى طرح 
نهضت ملى مسکن شهر جدید بهارستان با پیشرفت 
15 درصدى در دست سـاخت است. به گزارش روابط 
عمومى شرکت عمران بهارستان، این مجموعه شامل 
420 واحد مسـکونى اسـت که در مجموع با زیربناى 
52930 مترمربع در زمینى به مساحت 12468 مترمربع 
در حال احداث اسـت.  این طرح با پیشـرفت فیزیکى 
قابل قبولى با پیگیرى و نظارت مستمر شرکت عمران 
بهارستان در محله نهضت ملى مسکن این شهر جدید 

در حال احداث است.

بررسى آلودگى دستگاه 
گوارش گوسفند و بز 

طرح بررسى آلودگى کرمى دستگاه گوارش گوسفند و 
بز در چهار شهرستان استان اصفهان توسط آزمایشگاه 
مرکزى اداره کل دامپزشکى استان اصفهان انجام شد. 
عسگریان رئیس آزمایشگاه اداره کل با اعلام این خبر 
گفت: طـرح بررسـى آلودگـى کرمى دسـتگاه گوارش 
گوسـفند و بز در چهار شهرسـتان اسـتان اصفهـان از 
تاریخ 20 خرداد لغایت 1 تیرمـاه 1403 با نمونه بردارى 
در 4 شهرسـتان خور و بیابانک ، برخوار ، فریدونشـهر، 
شاهین شهر و میمه مطابق با جدول ارسالى از سازمان 
دامپزشـکى کشـور و بـا همـکارى آزمایشـگاه هـاى 
شهرستان هاى اردستان ، برخوار ، خمینى شهر ، شاهین 
شهر و همکارى آزمایشگاه مرکزى اداره کل دامپزشکى 

استان صورت گرفت.

ظرفیت جدید خدمت رسانى 
مدیرعامـل سـازمان سـاماندهى مشـاغل شـهرى و 
فراورده هاى کشاورزى شـهردارى اصفهان گفت: بازار 
بـزرگ گل وگیاه ارغـوان به عنوان ظرفیـت جدید براى 
خدمت رسانى بهینه به اصفهانى ها طبق برنامه در حال 

اجرا است و تلاش مى کنیم در موعد مقرر افتتاح شود.

سهیل سنایى
کار در بخشى از ارگ جهان نما براى تبدیل آن به هتل 
ادامه دارد. روز پنجشنبه على قاسم زاده شهردار اصفهان 
از این پروژه بازدید کرد و در جریان روند پیشــرفت آن 

قرار گرفت.
بعد از آن که مدیران شهرى از اســتقبال شهروندان از 
واحدهاى مجتمع بزرگ ارگ جهان نما ناامید شدند و از 
طرفى تکمیل بخش هایى از این مجتمع بعد از سال ها 
همچنان در بلاتکلیفى قرار داشت، بالاخره با ورود بخش 
خصوصى و تایید شهردارى قرار شد بخش شرقى این بنا 

جنب میدان امام حسین(ع) به هتل تبدیل شود.  
قرار است این هتل بعد از احداث 5 ستاره باشد و آن طور 
که مدیران ارشد شهردارى اصفهان در سال گذشته اعلام 
کردند، هتل جهان نما از نوروز 1404 پذیراى گردشگران 
خواهد بود. مســاحت این هتل 32 هزار مترمربع معادل 
یک ســوم بناى کلى ارگ جهان نما بوده و موقعیت آن 
روبه روى ســاختمان مرکزى شهردارى اصفهان است. 
هتل190 اتاق خواهد داشت و در بالاترین طبقه داراى 
اتاق و ســوئیت هاى برخوردار از تشــریفات و خدمات 
ویژه(CIP) خواهد بود. همچنین این هتل داراى هلى پد 
(سکوى فرود بالگرد) روى بام هتل، پارکینگ اختصاصى 
و فضاى تخصصى و تشریفاتى ویژه است و در راستاى 

هوشمندسازى هتل نیز تمام اقدامات و پیش بینى هاى 
لازم انجام شده است.

پرونده هتل جهان نما تا رسیدن به مرحله احداث مسیر پر 
پیچ و خمى را طى کرد و امروز چنانکه شهردار اصفهان 
مى گوید،  مشــارکت بخش خصوصــى در تکمیل و 
بهره بردارى از پــروژه هتل ارگ جهان نمــا به عنوان 
نمونه اى از همکارى موفق شــهردارى و سرمایه گذار 

بخش خصوصى مطرح است.
بر اساس اعلام شهردارى اصفهان، پروژه هتل جهان نما 
یکى از سه ابر پروژه شهردارى این کلان شهر و یکى از 
پروژه هاى بزرگ و مهم مشــارکتى است که میزان کل 
مشــارکت در آن 4000 میلیارد تومان اســت که از این 
عدد 3000 میلیارد تومان سهم ســرمایه گذار و 1000 
میلیارد تومان نیز سهم شهردارى است و در تکمیل آن از 

جدیدترین دستاوردهاى روز دنیا استفاده مى شود.
در حال حاضــر مراحل تکمیل پروژه مشــارکتى هتل 
جهان نما با مشــارکت هلدینگ پتروآیریک کارآفرینان 
پارسیان در حال انجام اســت و مقرر است تا پایان سال 
1403 شــاهد بهره برداى از قســمت اقامتى این پروژه 

فاخر باشیم. 
آن طور که در پایگاه اطلاع رسانى هلدینگ پترو آیریک 
آمده است، این هلدینگ بزرگترین سرمایه گذار و سازنده 

تجهیزات جایگاه هاى سوخت در غرب آسیا با دارا بودن 
7 شرکت زیر مجموعه که تعداد 3 شرکت آن دانش بنیان 
هستند و نزدیک به 700 نیروى کار حرفه اى و با تجربه، 
با نزدیک به ســه دهه سابقه درخشــان به عنوان یکى 
از پیشتازان صنعت سوخت کشــور در حال فعالیت مى 

باشدکه حالا وارد کار هتل دارى هم شده است.
آئین انعقاد قرارداد احیاء هتل ارگ جهان نما با مشارکت 
شهردارى اصفهان و سرمایه گذارى هلدینگ بزرگ پترو 
آیریک کارآفرینان پارسیان در روز پنج شنبه 27 بهمن 
ماه 1401 برگزار شد و این هلدینگ تضمین داد که کار 
احداث هتل را سه ساله به سرانجام برساند. اردیبهشت 
ماه امســال معاون گردشــگرى وزیر میراث فرهنگى، 
گردشگرى و صنایع دستى در بازدید از این پروژه، آن را 
نمونه موفق سرمایه گذارى بخش  خصوصى اصفهان در 
تکمیل و بهره بردارى از ظرفیت هاى گردشــگرى شهر 

تاریخى اصفهان برشمرد و از انجام آن حمایت کرد.
به این ترتیب حالا همه در انتظارند مشــاهده کنند که 
آیا هتل جهان نما که مراحــل احداث آن تحت حمایت 
مدیران ارشــد قرار گرفته اســت در پایان سال 1403 
پذیراى نخستین مسافران نوروزى اصفهان خواهد بود 
یا این پروژه هم به جمع انبــوه ابر پروژه هاى نیمه کاره 

مى پیوندد.

این روزهاى هتل جهان نما

سخنگوى سازمان آتش نشــانى و خدمات شهردارى 
اصفهان گفت: با شروع تابستان و در هفتۀ اول تیرماه 
13 هزار و 679 مورد تماس با سامانۀ تلفنى 125 برقرار 
شد. در پى تماس هایى که به آتش سوزى مربوط مى شد 

به نجات جان 146 نفر موفق شدیم.
محمد شــریعتى اظهار کرد: در هفتۀ اول تیرماه، 350 
مورد به اعزام تیم هاى عملیاتى اطفا یا امداد و نجات از 
سوى 27 ایستگاه آتش نشــانى فعال در شهر اصفهان 

منجر شد.
او ادامه داد: 52 فقره مربوط به حریق بوده اســت که 
آتش سوزى منازل با 11، مراکز تجارى با 12 و خودرو 

با 21 مورد در شــمار آن ها قرار مى گیرد. 99 مورد نیز 
به حریق اشــجار و نیزارهاى اطراف رودخانه مربوط 
مى شود که بیشتر بیرون از استان منجر به آتش سوزى 

شده بودند.
وى توضیح داد: 18 تماس به تصادفات و 52 تماس نیز 
به مفقودى در اماکن و آسانسورها برمى گردد. حوادث 
ســاختمانى از قبیل گودبردارى، تخریب غیراصولى و 
ریزش هم 18 نمونه بوده است. اتفاقاتى چون سقوط 
درخت، داربست و افتادن از ارتفاع و کوه نیز داشته ایم 
که در پیامد آن 17 دفعه همکاران ما از آتش نشانى اعزام 

شده اند و به عملیات امداد و نجات اقدام کرده اند.

معاون توســعه و پیش بینى اداره کل هواشناسى استان 
اصفهان گفت: آلودگى هوا بر اثر ریزگردها تا پایان تیر 

ادامه دارد.
نوید حاجى بابایى گفت: وزش باد شدید در شمال و شرق 
اصفهان همچنین جنوب سمنان که عمده کانون هاى 
گرد و غبار آنجا واقع شده اند نسبت به سال گذشته بیشتر 
شده اســت.وى افزود: باد غالب عمدتا از طرف شرق و 
شمال به سمت مرکز استان است و از این رو با افزایش 
سرعت وزش باد در مناطق مستعد خیزش گرد و غبار به 
دلیل خشکســالى طوفان هاى گرد و خاك در ساعات 
اولیه شب شــکل مى گیرد و به ســمت مرکز استان و 

کلانشهر اصفهان منتقل مى شود.
حاجى بابایى گفت: در ماه هاى گرم سال جهت باد غالب 
در قسمت هاى مرکزى و شرقى عوض مى شود و این 
به طور کامل طبیعى اســت اما آنچه ایجاد گرد و غبار و 
کاهش کیفیت هوا را مســتعدتر کرده، شرایط خشکى 

مناطق شمال و شرق استان است.
وى تاکید کرد: به این ترتیــب طوفان هاى گرد و غبار 
از جنوب سمنان و شمال اصفهان شروع مى شود و در 
مسیر حرکت در مناطقى چون تالاب گاوخونى، سگزى، 
اطراف نائین و اردســتان تقویت و غلظت گرد و خاك 

بیشتر مى شود.

شاهین  شهر، میزبان جشنواره ملى تئاتر اقتباس
 نصف جهان  نخستین «جشنواره ملى تئاتر اقتباس» 
از 26 آذر لغایت 2 دى ســالجارى در شاهین  شهر 

اصفهان برگزار مى شود.
مدیرکل مرکز هنرهاى نمایشــى وزارت فرهنگ و 
ارشاد اســلامى بیان کرد: موضوع جشنواره شاهین 
شهر بسیار پراهمیت است و نگاه ما به در این رویداد 

به جاى صرف هزینه، بیشتر تولید محتواست.
حمید نیلى گفــت: اگر بناى یک جشــنواره از ابتدا 
به درســتى نهاده شــود مى تواند دوام بیاورد و این 
جشنواره با وجود زیرســاخت صحیح وفق آداب و 
رســوم و ادبیات کهن این مرز و بوم بــادوام به نظر

 مى رسد.

1200 تن گندم در سیلوى کاشان ذخیره شد
 نصف جهــان   رئیس اداره بهبــود تولیدات گیاهى 
مدیریت جهاد کشــاورزى کاشــان گفــت: خرید 
تضمینى گندم از کشــاورزان این شهرســتان آغاز 
شــده و تاکنون بیش از 1200 تن گندم مازاد بر نیاز 

در سیلوى ذخیره گندم کاشان بارگیرى شده است.
زهره زارع صدرى در جمع خبرنــگاران اظهار کرد: 
سطح زیرکشت گندم در شهرســتان کاشان حدود 
800 هکتار است و پیش بینى مى شود در سال زراعى 
جارى بیش از 2500 تن محصــول از مزارع گندم 

کاشان برداشت شود.

وى افزود: سیلوى کاشــان با ظرفیت ذخیره سازى 
27 هزار و 500 تن، مرکز اصلى ذخیره سازى گندم 
در شمال استان اصفهان است که یک فرصت براى 

امنیت غذایى این منطقه تلقى مى شود.
رئیس اداره بهبود تولیدات گیاهــى مدیریت جهاد 
کشاورزى کاشان با اشــاره به توزیع محل کاشت 
گندم تصریــح کرد: مزارع ناحیه دشــت و کوهپایه 
محل تولیــد حــدود 80 درصد این میــزان گندم 
اســت و بقیه به نواحى کوهســتانى این شهرستان

 اختصاص دارد.

 کاروان پیاده انصار الحسین (ع) در خور و بیابانک
 نصف جهــان  بیست و ســومین کاروان پیاده انصار 
الحسین (ع) که از مشهد مقدس به سمت حرم مطهر 
اباعبدا... الحســین (ع) در حرکت است وارد خور و 

بیابانک شد.
مسئول کاروان پیاده انصار الحسین گفت: این کاروان 
130 نفره که از زائران 10 تا 86 ســاله تشکیل شده 
است، مسیر 2 هزار و 600 کیلومترى مشهد تا کربلا 

را در مدت 72 روز طى مى کنند.
على حقیر پور افزود: این کاروان پیاده روى، از مشهد 

مقدس حرکت خود را آغاز کرده است و در طول مسیر 
از اســتان هاى خراســان رضوى، خراسان جنوبى، 
اصفهــان، چهارمحال و بختیارى و خوزســتان، 6 
استان عراق عبور مى کند و در مراسم اربعین در کربلا 

حضور مى یابند.
وى گفــت: در این کاروان 130 نفر از اســتان هاى 
خراسان رضوى، خراسان جنوبى، اصفهان، تهران، 
بوشــهر، قم، گلســتان و چهار محــال بختیارى و 

شهرستان خوروبیابانک حضور دارند.

روکش آسفالت محور خوانسار-رحمت آباد- دماب
 نصف جهان   بــا بیش از 80 میلیــارد ریال روکش 
آسفالت محور فرعى خوانسار- رحمت آباد- دماب 

به طول 10 کیلومتر در حال اجرا است.
رئیس اداره راهدارى و حمل و نقل جاده اى خوانسار 
گفت: این مسیر محور رفت و آمد 10 روستا و یکى 
از محور هاى اتصال شهرستان خوانسار به اصفهان 

است.
حمید حسابى افزود: روکش آسفالت این مسیر از نوع 

آسفالت حفاظتى شامل ماسه، ســیمان، قیر، آب و 
چسب به ضخامت دو سانتیمتر است که علاوه بر کم 
هزینه بودن و سازگارى با آب و هواى این منطقه از 
تخریب بیشتر آسفالت هاى قبلى جلوگیرى مى کند.

رئیس اداره راهدارى خوانســار گفــت: براى انجام 
روکــش 20 کیلومتــر دیگــر از راه هــاى فرعى 
شهرســتان به بیــش از 200 میلیارد ریــال اعتبار

 نیاز است.

 الحاق 17 هکتار زمین به محدوده شهر زواره
 نصف جهــان   17 هکتار زمین بــراى اجراى طرح 
نهضت ملى مســکن، به محدوده شهر زواره اضافه 

شد.
فرماندار اردستان با اشاره به اینکه این میزان زمین 
به محدوده  شــهرى زواره الحاق شــده است، ابراز 
امیدوارى کرد: تا پایان شــهریور واگذارى زمین در 

شهر اردستان اجرا شود. 
سید محمدهادى احمدى طباء، آغاز ساخت 90 واحد 
مســکونى طرح کریمان را یکى دیگر از طرح هاى 
نهضت ملى مسکن شهرستان دانســت، که بعد از 

یک ســال وقفه با پیگیرى فرماندارى شهرستان و 
حمایت هاى رئیس و اعضاى شوراى شهر زواره آغاز 
شــده و اکنون بیش از 50 درصد پیشرفت فیزیکى 

داشته است.
وى با بیــان اینکه تکمیل خدمات مــورد نیاز براى 
ساکنان 10 واحد مسکن ملى از دیگر اقداماتى بود که 
از دولت قبل به جاى مانده بود ادامه داد: تکمیل 14 
واحد مسکن مددجویان از دیگر موارد طرح مسکن در 
شهر زواره است، که تا پایان تیرماه تحویل متقاضیان 

خواهد شد.

گل چینى 600 تن گل محمدى در گلپایگان
 نصف جهــان  بیــش از 600 تــن گل محمدى از 

گلستان هاى شهرستان گلپایگان گل چینى شد.
مدیر جهاد کشاورزى گلپایگان گفت:با پایان یافتن 
برداشت گل محمدى در شهرستان گلپایگان بیش 
از 600 تن از این محصول در این شهرستان برداشت 

شد.
على اصغر میرزایى وســعت زیرکشت گل محمدى 
را در شهرســتان گلپایگان 210 هکتار بیان کرد و 
افزود:عملکرد گل محمدى از هــر هکتار 3/1 تن 

است.

وى کمبــود کارگر و نبــود کارگاه صنعتى فرآورى 
عطر و اســانس گل محمدى در فصل برداشــت را 
از مهم ترین مشــکلات این محصول در شهرستان 
گلپایگان برشمرد و گفت:به دلیل محدود بودن صنایع 
مکمل در زمینه گلاب گیرى و سایر فرآورده هاى گل 
محمدى گل هاى برداشت شده از سطح شهرستان 
به صورت خام فروشى به شهرستان کاشان ارسال 

مى شود.
برداشت گل محمدى در شهرستان گلپایگان از اوایل 

خرداد آغاز مى شود و تا اوایل تیر ادامه دارد.

کشف 20 میلیارد ریال کالاى قاچاق در لنجان
 نصف جهان   بیش از 20 میلیارد ریال کالاى قاچاق 

در لنجان کشف و ضبط شد.
فرمانده انتظامى شهرســتان لنجــان گفت: در پى 
دریافت خبرى مبنى بر نگهــدارى و فروش قهوه 
قاچاق و اقلام جانبى، در یک واحد صنفى موضوع در 

دستور کار پلیس شهرستان قرار گرفت. 
سرهنگ اسماعیل پریشــانى، ارزش این محموله 
قاچاق را طبق برآورد کارشناسان بیش از 20 میلیارد 
ریال دانست و افزود: در این عملیات یک نفر دستگیر 

و پرونده وى به مراجع قضایى ارسال مى شود.

آرمان کیانى
خیابان آپادانا اول بعد از 12 ساعت مسدود 
بودن، بامداد پنجشنبه بازشد. علت مسدود 
شــدن این خیابان، فرو ریــزش عمیق در 
بخشى ازآن روبروى مسجد بهشت بود که 
بعد از ظهر چهارشنبه به آتش نشانى اطلاع 
داده شد. محمد شریعتى، سخنگوى سازمان 
آتش نشــانى و خدمات ایمنى شهردارى 
اصفهان عمق این فرونشست را به وسعت 
حدود 10 و عمق 10 متر تخمین زد که باعث 

شد تردد در آپادانا دستخوش مشکل شود.
این بار اول نیســت که زمین در گوشه اى 

از خیابان آپادنا دچار فرو ریزش مى شــود 
بلکه این خیابان از جمله جاهایى در شــهر 
اصفهان اســت که هر بار نامزد فرو ریزش 

زمین مى شود!
منصور شیشــه فروش مدیرکل مدیریت 
بحران استاندارى اصفهان علت فرو نشست 
این بار زمین در این نقطه را ریزش خط لوله 
انتقال فاضلاب جنوب اصفهان در مســیر 
خیابان آپادانا اول بیان کرد که باعث انجام 
عملیات حفارى به منظور بازسازى خط لوله 
شد. البته شیشه فروش عمق حفره به وجود 
آمده را  شش متر به عرض سه متر و طول 

حدود شش متر در زیر خیابان دانست.
به هر حال با توجه به بزرگى حفره و حساس 
بودن عملیات، عوامل فنى شــرکت آب و 
فاضلاب، شهردارى و پلیس راهور در محل 
حضور پیدا کرده و با اعــزام بیل مکانیکى 
و تجهیزات مورد نیــاز اقدامات لازم براى 
اصلاح خط پیگیرى شد. این عملیات بعد از 
12 ساعت  با نصب 10 متر لوله 1000 بتنى 
فاضلاب به پایان رسید و مسیر بازگشایى 

شد.
شیشه فروش  افزود: با توجه به فرسودگى 
خط لوله انتقال فاضلاب با قدمت بیش از 50 
ســال و تأثیرات فرونشست زمین بر وقوع 
حوادث تاکنون عملیات بازسازى و تعویض 
193 کیلومتر از خطوط اولویت دار در شهر 

اصفهان انجام و در سال جارى 20 کیلومتر از 
شبکه هاى فرسوده در خیابان هاى شهیدان 
کاظمى، کاوه، شــهید چمــران، هفتون، 
قائمیه، آبشــار در برنامه بازسازى قرار دارد 
و پیمانکاران در زمینه بازســازى شبکه ها 

فعالیت مى کنند.
وى تاکید کــرد: بیــش از 300 کیلومتر از 
شبکه هاى انتقال فاضلاب شهر اصفهان 
به علت قدمت 50 ســاله فرسوده و نیاز به 
اصلاح دارد که 30 کیلومتر از این خطوط 
به دلیل قرار گرفتن در مناطق آسیب پذیر در 
اولویت اجرا است و نیاز به اعتبارات ملى دارد 
که باید توسط وزارت نیرو شرکت مهندسى 
آب و فاضلاب کشور و ســازمان برنامه و 

بودجه کشور تأمین شود.
این در حالى است که چه مدیر کل مدیریت 
بحران استاندارى و چه مدیران ارشد آبفا، 
هر دو گناه این فرونشســت ها را به گردن 
فرسوده بودن شــبکه فاضلاب شهر مى 
اندازند. شیشــه فروش در همین باره مى 
گوید: «تســریع در اجراى طرح بازسازى 
شــبکه ها با توجه بــه شــرایط کم آبى و 
فرونشســت زمین در اصفهان  بسیار حائز 
اهمیت اســت. با بررســى به عمل آمده 
فرونشست زمین نیز موجب تشدید حوادث 
در این شبکه ها شده است و راهکار مؤثر در 
کاهش اثرات فرونشست زمین و پیشگیرى 

از بروز خسارات در ابنیه تاریخى، مسکونى، 
اراضى و تأسیسات شــهرى تداوم جریان 
رودخانه زاینده رود و تغذیه سفره هاى آب 
زیرزمینى، اجراى طرح هــاى آبخیزدارى 
و تأمیــن حقابه هاى قانونى کشــاورزى، 
زیست محیطى و احیاى زاینده رود و تالاب 

گاوخونى است.»
این در حالى است که استاندارى اصفهان 
اعلام کرده است تاکنون عملیات بازسازى 
و تعویض 193 کیلومتر از خطوط اولویت دار 
در شهر اصفهان انجام و در سال جارى 20 
کیلومتر از شبکه هاى فرسوده در خیابان هاى 
شــهیدان کاظمى، کاوه، شــهید چمران، 
هفتون، قائمیه، آبشار در برنامه بازسازى قرار 
دارد و پیمانکاران در زمینه بازسازى شبکه ها 

فعالیت مى کنند.
اما با همه این ها بیــش از 300 کیلومتر از 
شبکه هاى انتقال فاضلاب شهر اصفهان 
به علت قدمت 50 ســاله فرسوده و نیاز به 
اصلاح دارد که 30 کیلومتر از این خطوط 
به دلیل قرار گرفتن در مناطق آسیب پذیر در 
اولویت اجرا است و نیاز به اعتبارات ملى دارد 
که باید توسط وزارت نیرو شرکت مهندسى 
آب و فاضلاب کشور و ســازمان برنامه و 
بودجه کشور تأمین شود. اگر هم این اعتبار 
تامین نشود، ادامه سریال فرونشست ها در 

گوشه و کنار شهر اجتناب ناپذیر است.

 شهر تا اطلاع ثانوى فرو مى نشیند!
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شهردارى مبارکه در نظر دارد به استناد مصوبه شماره 03/323 مورخ 1403/03/21شوراى محترم اسلامى شهر مبارکه ، اجاره بازار روز 
قهنویه و دهنو را با رعایت قوانین و مقررات از طریق مزایده عمومى به مدت یک سال شمسی به اشخاص حقیقى یا حقوقى واجد الشرایط 

واگذار  نماید . 
مشخصات مورد مزایده :

شرایط شرکت در مزایده:
مبلغ و نوع تضمین شرکت در مزایده : ارائه ضمانتنامه بانکی یا واریز نقدي بابت سپرده شرکت در مزایده بحساب سیباى 0105193396003

بنام شهردارى مبارکه 
شرکت کنندگان بایستى رعایت قانون منع مداخله کارکنان دولت در معاملات را نمایند.

مهلت دریافت اسناد  : متقاضیان مى توانند از تاریخ درج آگهى در روزنامه تا پایان وقت ادارى مورخ  1403/04/23 جهت دریافت اسناد 
مزایده به سامانه تدارکات الکترونیک دولت مراجعه نمایند. 

آخرین مهلت تسلیم پیشنهادها: مناقصه گران بایستی پیشنهادات خود را حداکثر تا پایان وقت اداري مورخ 1403/05/06 در سامانه 
ستاد بارگذارى نمایند .

زمان بازگشایى پیشنهادات : ساعت 11 روز  یکشنبه مورخ1403/05/07 با حضور اعضاى کمیسیون عالی معاملات در محل ساختمان
شهرداري خواهد بود .

شهردارى در رد یا قبول پیشنهادات ارسالى مختار مى باشد .
سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد و مدارك مزایده درج گردیده است.

آگهی مزایده عمومی

دستگاه مزایده گزار: شهرداری مبارکه

مصطفی رحیمی-سرپرست شهردار ی مبارکه  

نوبت اول

 م.الف:۱۷۴۷۱۳۰

مبلغ سپرده جهت شرکت در مزایده عمومىنرخ پایه اجاره بر اساس نظریه کارشناس رسمى دادگسترى( ماهیانه)مشخصات

بازار روز قهنویه : 265/000/000 ریالاجاره بازار روز قهنویه و دهنو
177/000/000 ریالبازار روز دهنو : 30/000/000 ریال

    شهرداري سده لنجان در نظر دارد نسبت به عملیات پیاده رو سازي خیابان امام حد 
فاصل خیابان استقلال تا فرهنگســرا را از طریق آگهى مناقصه در سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت ( ستاد) اقدام نماید .لذا علاقمندان به شرکت در مزایده میتوانند در 
مراجعه و نسبت  setadiran. ir تاریخ1403/04/16 به سایت سامانه ستاد به آدرس

به دریافت اسناد اقدام نمایند .

 آگهی مناقصه نوبت دوم 

  مهدي خدائي- شهردار سده لنجان

چاپ اول

 م.الف:۱۷۴۷۹۶۷

مشخصاتشرح مناقصهنوبت آگهىردیف

1 -پیاده رو سازي خیابان امام خمینی حد فاصل نوبت  دوم1
خیابان استقلال تا فرهنگسرا

بر اساس فهرست بهاي واحد پایه رشته راه ، 
راه آهن و باند فرودگاه و ابنیه سال 1403

سامسونگ از سه حسگر مختلف موبایل رونمایى کرد که مى تواند تصویربردارى را در 
گوشى هاى پرچمدار و میان رده آینده این کمپانى با پیشرفت هایى باورنکردنى روبرو 
کند. هریک از این سه حسگر قابلیت هاى منحصربفرد خود را داشته و مى تواند در 

گوشى هاى پرچمدار و میانرده سامسونگ به کار گرفته شود.
ISOCELL HP9؛ دویست مگاپیکسلى با توانمندى هاى باورنکردنى تله فوتو

سامسونگ از 200 میلیون پیکسل 0,56 میکرونى تشکیل  ISOCELL HP9 حسگر
شده و در مجموع، اندازه اى 1,4/1 اینچى دارد. این حسگر با بهره گیرى از یک میکرولنز 
با شکست نور بالا که از جنس جدیدى ساخته شده توانمندى جذب نور بسیار بالایى 
داشته و ضمن آنکه%12حساسیت نور بالاترى دارد، فوکوس خودکار را نیز 10 درصد 

ارتقا مى دهد.
HP9همچنین به لطف فناورى تتراپیکسل که 16 پیکسل مختلف ( 4 در 4)  حسگر
را در یک حسگر 12 مگاپیکسلى ادغام مى کند عملکرد بسیار خوبى در شرایط نورى 
نامناسب دارد. به این ترتیب مى توان امیدوار بود که تصاویر پرتره ثبت شده توسط این 

دوربین شفاف تر از قبل باشند و حتى در نور کم نیز افکت بوکه قابل قبولى ثبت شود.
این حسگر همچنین از الگوریتم هاى موزاییک زنى مجدد بهره برده و مدهاى 
بزرگنمایى دو و چهار برابرى را ارائه مى دهد. ترکیب این حسگر با یک ماژول تله فوتو 
با توانایى بزرگنمایى سه برابرى مى تواند حداکثر بزرگنمایى نورى ماژول دوربین را 

به 12Xبرساند.

  ISOCELLGNJ؛ پیکسل دوگانه با مصرف انرژى پایین تر
Dual Pixelبا حسگرهاى یک  یک حسگر 50 مگاپیکسلى ISOCELL GNJ

میکرونى است که اندازه اى 1,57/1 اینچى دارد.
هریک از پیکسل هاى به کار رفته در این حسگر از دو دیود نورى مجزا بهره مى برند 
که امکان فوکوس خودکار سریع و دقیق، همانند چشم انسان، را به حسگر مى بخشد. 
این حسگر همچنین جزئیات مربوط به رنگ ها را نیز به سرعت شناسایى و با دقت ثبت 

مى کند تا کیفیت تصاویر آن بسیار بالا باشد.
حسگر GNJ همچنین فناورى دوال پیکسل را با قابلیت هاى بزرگنمایى پیشرفته خود 
ادغام مى کند تا رزولوشن تصاویر خروجى بالاتر باشد. علاوه بر این، تعبیه یک لایه 
ضد شکست نور با ضریب انتقال بالا و میکرولنز اختصاصى سامسونگ با شکست نور 

بالا ضمن آن که انتقال نور در این حسگر را ارتقا مى دهد باعث کاهش بازتاب از آن 
نیز خواهد شد.

همچنین استفاده از مواد عایق بندى تاشه عمیق (DTI) در ساخت این لنز نیز به بهبود 
کیفیت تصاویر ثبت شده توسط آن کمک خواهد کرد.

سامسونگ همچنین در مد پیش نمایش و در حالت ضبط  ISOCELL GNJ سنسور
4K به ترتیب 29 و 34 درصد مصرف انرژى پایین ترى نسبت به قبل خواهد  ویدیو
داشت و به همین دلیل مى تواند یکى از کاندیداهاى استفاده در دوربین پرچمدار بعدى 

سامسونگ باشد.

  ISOCELLJN5؛ عملکرد متنوع و کاربرى گسترده
JN5 با اندازه 2,76/1 اینچى است که 50 دیگر حسگر جدید سامسونگ نیز مدل

مگاپیکسلى بوده و از پیکسل هاى 0,64 مگاپیکسلى بهره مى برد.
Dual VTGبه کار رفته در این حسگر میزان نویز در نور کم را به حداقل  فناورى
رسانده و تصاویر شفاف تر و واضح ترى را در شب ثبت مى کند. این حسگر همچنین از 
تکنولوژىSuper Quad Phase Detectionبراى تنظیم میزان فوکوس افقى و 
عمودى استفاده کرده و دقیق ترین جزئیات سوژه هاى متحرك را بدون کم و کاست 

ثبت مى کند.
علاوه بر این، تکنولوژى DSG نیز با تقویت اطلاعات نورى دو سیگنال، تبدیل آن ها 
به سیگنال دیجیتال و ادغام آن ها به یک جریان داده دامنه رنگ را ارتقا داده و محدوده 
رنگى گسترده ترى را شکل مى دهد. در کنار این قابلیت همچنین الگوریتم هاى 
موزاییک زنى مجدد سخت افزارى هم نه تنها سرعت عکس بردارى را افزایش مى دهد؛ 

بلکه امکان بزرگنمایى ریل تایم حین ثبت تصاویر را نیز فراهم مى کند.
سامسونگ  JN5 طراحى باریک این حسگرها همچنین باعث خواهد شد که سنسور
امکان استفاده از انواع مختلف دوربین اعم از عریض، فوق عریض، تله فوتو یا حتى 

سلفى را داشته باشد و تجربه اى عالى را در هریک ارائه دهد.
سه حسگر جدید گفته شده همگى مى توانند گزینه هایى ایده آل براى استفاده در 
ماژول دوربین پرچمدار بعدى سامسونگ به عنوان دوربین اصلى یا جانبى باشند. 
با این حال باید دید تصمیم سامسونگ در خصوص این حسگرها در نهایت

 چه خواهد بود.

دوربین بعدی پرچمدار 

سامسونگ۲۰۰ مگاپیکسلی است!

در اقدامى غیرمنتظره، گوگل فرمت اسکرول پیوسته نتایج جستجوى اینترنتى 
خود را کنار گذاشته و به سیستم سنتى مبتنى بر صفحه بازمى گردد. این تغییر 
که از 25 ژوئن 2024 براى جستجوهاى دسکتاپ آغاز شده و در ماه هاى آینده 
به موبایل گسترش مى یابد، پایان یک آزمایش تقریباً یک و نیم ساله است که 

اسکرول پیوسته را در سال 2021 (موبایل) و 2022 (دسکتاپ) معرفى کرد.
تصمیم گوگل دو دلیل اصلى دارد. اول اینکه، این شرکت در استفاده از اسکرول 
پیوسته، بهبود قابل توجهى در تجربه کاربرى افراد در اینترنت مشاهده نکرد. در 
حالى که این فرمت امکان کاوش عمیق تر در نتایج جستجو را فراهم مى کرد، به 

نظر مى رسد رضایت کاربر در نهایت شبیه به سیستم قبلى باقى ماند.
دوم اینکه، گوگل اولویت را بر ارائه کارآمد نتایج جستجو مى گذارد. اسکرول 
پیوسته صفحات بعدى را به صورت پیش فرض بارگذارى مى کند که به طور 
بالقوه بر سرعت بارگذارى اولیه صفحه اول تأثیر مى گذارد. با بازگشت به سیستم 
صفحه بندى، گوگل به دنبال ارائه سریع تر نتایج و جلوگیرى از نمایش خودکار 

صفحاتى است.
این تغییر، کنجکاوى در مورد اثرات بالقوه بر رفتار کاربر و ترافیک وب سایت را 
برانگیخته است. پیش از این، یک ضرب المثل رایج در حوزه سئو (بهینه سازى 
براى موتورهاى جستجو) وجود داشت که نتایج پنهان شده در صفحه دوم 
جستجوهاى گوگل، کلیک هاى کمى دریافت مى کنند. اسکرول پیوسته با نمایش 
نتایجى فراتر از محدوده اولیه صفحه، پتانسیل افزایش بازدید براى وب سایت هاى 
رتبه پایین تر را داشت. اینکه آیا این امر با بازگشت به سیستم صفحه بندى به 

کاهش ترافیک براى چنین سایت هایى منجر شود، همچنان یک سوال است.
با وجود این تغییر، گوگل همچنان موقعیت خود را به عنوان موتور جستجوى 
پیشرو در جهان حفظ کرده است. سهم بازار آن که براى سال ها به طور مداوم از 90

درصد فراتر مى رود، به طور مشهودى تحت تأثیر اجراى و حذف بعدى اسکرول 
پیوسته قرار نگرفته است.

با این حال بحثى که به طور مکرر در مورد گوگل جستجو مطرح مى شود، کاهش 
ادراك در دقت آن است. این موضوع اغلب به عواملى فراتر از خود موتور جستجو، 
مانند سوگیرى هاى حافظه ذهن انسان و درك ذهنى بازیابى اطلاعات نسبت 
داده مى شود. با این وجود، یک سوال همچنان باقى است: آیا اسکرول پیوسته با 
جریان به ظاهر بى پایان نتایج، رفتار کاربر را تحت تأثیر قرار داده است؟ آیا این کار 
تمایل به اسکرول منفعل به جاى اصلاح پرسش هاى جستجو را تشویق کرده و 

بالقوه مانع از یک تجربه جستجوى فعال تر و دقیق تر شده است؟ 
در حالى که تأثیر اسکرول پیوسته بر رفتار کاربر نیاز به تحقیقات بیشترى دارد، 
تصمیم گوگل براى بازگشت به صفحه بندى، اهمیت تجربه کاربرى و سرعت 
تحویل نتایج جستجو را برجسته مى کند. با ادامه تکامل چشم انداز جستجو، تعهد 
گوگل به ارائه یک تجربه جستجوى کارآمد و مؤثر همچنان اهمیت اساسى دارد.

سامسونگ طراحى گلکسى اس 25 اولترا خود را دست خوش تغییرات مهمى 
Galaxy S24 Ultraرا نمى پسندید، خبر خوبى  مى کند. اگر حاشیه نوك تیز
برایتان داریم.گزارش تازه اى منتشر شده که ادعا مى کند تغییرات زیادى در 
انتظار طراحى گلکسى اس 25 اولترا سامسونگ است. غول کره اى ظاهرا به این 

جمع بندى رسیده که لبه هاى تیز را از گوشى هایش کنار بگذارد.
انتظار مى رود گلکسى اس 25 اولترا از بدنه جعبه اى با لبه هاى تیز به سمت بدنه 
گردتر با لبه هاى صاف حرکت کند. این تغییر برخلاف طراحى جعبه اى گلکسى 
زد فولد 6 و زد فلیپ 6 خواهد بود. با وجود این تغییر، گفته مى شود که قلم اس پن 
همچنان در این گوشى وجود خواهد داشت.گزارش، جزئیات بیشترى در مورد 
این تغییرات طراحى ارائه نمى دهد، اما این احتمال وجود دارد که سامسونگ در 
حال تلاش براى ایجاد ظاهرى مدرن تر و جذاب تر براى پرچمدار بعدى خود 
باشد.سامسونگ 10 جولاى (20 تیر) میزبان رویداد آنپکد در پاریس است. انتظار 
مى رود در این رویداد، سامسونگ علاوه بر گوشى اس 25 اولترا از گوشى هاى 

تاشو جدید گلکسى زد فولد 6 و زد فلیپ 6 خود نیز پرده بردارى کند.

بارگذاری نتایج گوگل دوباره
 به حالت صفحه بندی بازگشت

تغییرات طراحی 
Shovel اثرى زیبا و گلکسی اس ۲۵ اولترا،  فراتر از انتظار  Knight: Treasure Trove

البته چالش برانگیز است که تا لحظات آخر بازیکن را مجذوب 
خودش مى کند.

به خوبى واضح است که ترجیحات و تمایلات مخاطبین نسبت 
به گذشته تغییر کرده است. در نسل هاى ابتدایى، با توجه به 
محدودیت سخت افزار و نوپا بودن این صنعت، تنها انتظار 
بر یک گیم پلى و طراحى مراحل متفاوت بود و برخلاف آثار 
امروزى، جلوه هاى ویژه پر زرق و برقى وجود نداشت که نکات 
منفى را زیر سایه خود پنهان کند. آنچه که امروزه بیش از هر 

چیزى به گوش مى رسد، گلایه برخى بازیکنان به یکنواختى 
آثار ساخته شده است. هرچند این گلایه درست به نظر مى رسد، 
اما این شعارى به مانند هزاران شعارى است که به سرعت 
توسط همان توده نقض مى شود. این دسته تنها خلاقیت را در 
عناوینى با هزینه هنگفت، استدیو هاى پر آوازه و کارگردانى 
نامى مى بینند و اگر عکس این باور باشد، به عقیده دوستان با 
اثرى پیش پا افتاده روبه رو هستیم. با توجه به این نکات، باید 
Shovel را یک مثال نقض دانست. این بازى  Knight
Yacht به مدت  Club Games توسط استودیو مستقل

1.5 سال توسعه یافت. این استودیو در سال 2013 توسط اعضاى 
WayForward که تجربه  Technologies سابق
YachtClubGames .کارى بالایى داشتند، تأسیس شد

به دلیل عدم حمایت مالى، قصد داشت از طریق کیک استارتر 
(KickStarter) بودجه اى براى ساخت بازى تامین کند. در 
نهایت، با حمایتى غیرمنتظره، این استودیو توانست مبلغى بالغ 
بر 300,000 دلار بدست آورد که بیش از هدف اولیه 75,000

دلارى بود. 
Yacht بالاخره در سال  Club Games ساخته استودیو

2014 با انتشار بر روى کامپیوترهاى شخصى و کنسول هاى 
نینتندو (Nintendo)، پلى استیشن (PlayStation) و 
ایکس باکس (Xbox) توجه بسیارى از منتقدین را به خود 
جلب کرد. ShovelKnight جوایز متعددى از جمله جایزه 

بهترین بازى مستقل را دریافت کرد.

Shovel Knight؛ یک بازی ساده اما جذاب

کارشناسان مى گویند بهترین استراتژى استفاده از رمز عبور متفاوت براى هر 
حساب است، هرچه طولانى تر و پیچیده تر باشد، بهتر است. در عین حال تا 
جایى که امکان دارد با احراز هویت دو مرحله اى از موجودى اطلاعات حساب 
پشتیبان گیرى شود. با این وجود قابل درك است که به خاطر سپردن همه 
آن کدهاى مختلف غیرممکن است. بنابراین اجازه دهید یک مدیر رمز عبور 

این کار را انجام دهد.
مفهوم اصلى ساده است: رمزهاى عبور شما به طور ایمن در یک صندوق 
دیجیتال ذخیره مى شوند. هنگامى که نیاز به دسترسى به یک سرویس 
آنلاین دارید، آن ها محل ورود و رمز عبور را به طور خودکار برایتان پر 
مى کنند. تنها چیزى که باید به خاطر بسپارید یک رمز عبور کلى براى باز 

کردن جعبه مدیریت رمزهاى عبور تان است.
اکثر برنامه هاى مدیریت رمز عبور یک اپلیکیشن روى تلفن هاى هوشمند 
دارند که با مرورگرهاى تلفن همراه و سایر برنامه ها کار مى کند و مى توان آن 
را با اثر انگشت یا شناسه چهره باز کرد. اگر از رایانه استفاده مى کنید، مى توانید 
از طریق یک افزونه مرورگر یا با رفتن به یک وب سایت به صندوق رمز عبور 

خود وارد شوید.
یک ابزار مدیریت رمز عبور خوب همچنین باید بتواند رمزهاى عبور پیچیده 
با حروف، اعداد و نمادها را براى هر زمان که در حال راه اندازى یک حساب 

کاربرى جدید هستید ایجاد کند.
این برنامه همچنین باید تشخیص دهد که آیا براى اولین بار است که به یک 
سرویس آنلاین وارد مى شوید یا نه؟ و در صورت پاسخ مثبت، از شما بپرسد 

که آیا مى خواهید اعتبارنامه هایى را که وارد کرده اید ذخیره کنید.
اینگونه نرم افزارهاى مدیریت رمز عبور همچنین مى توانند به شما کمک کنند 
تا طعمه کلاهبردارى هاى موسوم به «فیشینگ» نشوید. آن ها ایمیل هاى 
حاوى لینک کلاهبرداران را (که سعى مى کنند شما را فریب دهند تا روى 
پیوندى به یک وب سایت جعلى کلیک کنید) تشخیص داده و به شما هشدار 

مى دهند.
همزمان اگر آدرس وبسایت با آدرسى که براى آن رمز عبورتان را ذخیره 
کرده اید مطابقت نداشته باشد، ابزار مدیریت رمز عبور به طور خودکار جزئیات 
محل هاى رمز عبور را پر نمى کند. این نرم افزارها مى توانند علاوه بر رمز 

عبور، کد پین هاى بانکى و کارت اعتبارى را نیز ذخیره کنند.
ده ها ابزار این چنینى در بازار وجود دارد و براى همین تشخیص اینکه کدام 
مورد براى شما بهتر است، دشوار است. اما پلتفرم هاى شناخته شده تر عبارتند 
1Password، Bitwarden، Dashlane، Bitdefender، از

.Keepass و Nordpass، Keeper

چگونه رمزعبورهای متعدد 
خود را مدیریت کنیم؟
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غذاهایى که در دماهاى بسیار بالا با روش هایى مانند سرخ کردن پخته 
مى شوند، بیشتر از سیگار کشیدن ضرر دارند.

یک ماده شــیمیایى که هنگام پختــن غذاهاى حاوى میــزان بالاى 
کربوهیدرات در دماى بالا مانند سرخ کردن سیب زمینى یا برشته کردن 
غلات ایجاد مى شــود، آکریلامید و یک ســم عصبى است که ماده اى 

سرطان زا شمرده مى شود.
رییس مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت گفت: متأسفانه سالانه 
50 هزار نفر به صورت مستقیم بر اثر مصرف دخانیات در کشورمان جان 

خود را از دست مى دهند.
براى اینکه بتوان چیپس ترد ســیب زمینى تهیه کرد، دماى روغن را به 
بالاى 120 درجه سانتى گراد مى رسانند. سرخ کردن سیب زمینى در این 
دماى بالا باعث ایجاد مقدار زیادى آکریلامید مى شود که برخى بررسى ها 
مقدار آن را در حد 779 تا 1299 میکروگرم در کیلوگرم در ســیب زمینى 

سرخ کرده برآورد کرده اند.
دود سیگار هم مى تواند حاوى مقدار زیادى آکریلامید باشد که یک بررسى 
میزان را 2.3 میکروگرم به ازاى هر نخ سیگار برآورده کرده است؛ بنابراین 
به نظر مى رسد میزان آکریلامید ایجادشــده در سیب زمینى سرخ کرده 

مى تواند از دود سیگار هم بیشتر باشد.
اما بررسى هاى دیگر نشان داده اند که میزان آکریلامید ایجادشده بسته 
به رنگ سیب زمینى سرخ کرده و دمایى که در آن پخته شده و مدت زمان 
پخت مى تواند از حدود 50 میکروگرم تــا بالاى 2000 میکروگرم در هر 
کیلوگرم آن متفاوت باشد؛ بنابراین گرچه میزان آکریلامید سیب زمینى 
سرخ کرده مى تواند بسیار بالا باشد، اما میزان آکریلامید تشکیل شده بر 
حسب شیوه و دماى پخت و از یک سیب زمینى تا سیب زمینى دیگر متفاوت 
است. از سوى دیگر تنها بررسى هایى که رابطه میان آکریلامید و سرطان 
را نشان مى دهند، بررسى هاى حیوانى بوده اند که در آن ها مقادیر زیاد این 

ماده شیمیایى به کار رفته بود.
بررسى هایى که انســان ها را در طول زمان پیگیرى کرده اند نتوانسته اند 

رابطه میان خوردن غذاهاى حاوى آکریلامید و ایجاد سرطان پیدا کنند.
در مقابل اندازه گیرى میزان آکریلامید در خون افراد ســیگارى نشــان 
مى دهد که میزان این ماده در خون افراد ســیگارى سه تا پنج برابر افراد 

غیر سیگارى است.
در مجموع بهتر است به جاى مقایسه آکریلامید سیب زمینى سرخ کرده با 
آکریلامید دود سیگار با انجام اقداماتى از ورود آکریلامید از هر دو منبع به 

بدن جلوگیرى کنیم.
اگر سیگارى هستید، ســیگارتان را ترك کنید. اگر سیگارى نیستید، از 
استنشاق دود سیگار محیطى (دود سیگار دست دوم) و دود سیگار دست 

سوم (دود رسوب کرده روى سطوح و لباس ها) پرهیز کنید.
در مورد ســیب زمینى ســرخ کرده غذاهاى مشــابه بهتر اســت مدت 

 (dry fry) زمان ســرخ کــردن را کاهش دهید، ســرخ کردن خشــک
درون اجاق انجام دهید، ســیب زمینى را پیش از ســرخ کــردن اندکى 
بجوشــانید و از نگه داشــتن ســیب زمینى درون یخچــال خوددارى 
کنیــد؛ و بالاخــره میــزان مصــرف ســیب زمینى ســرخ کرده تان 

را کم کنید.

تمیز کردن بین دندان ها بخش مهمى از کارهاى روزمره اى است که ما براى مراقبت از دهان و حفظ 
بهداشت فردى انجام مى دهیم. براى این کار چندین ابزار نظیر به خلال دندان یا نخ دندان براى 

انتخاب دارید. این پرسش همواره مطرح بوده که کدامیک از این دو ابزار بهتر هستند.
خلال دندان و نخ دندان در اشــکال و اندازه هاى مختلف وجود دارد تا بتوانید متناسب با وضعیت 
دندان هایتان انتخاب کنید. اگرچه مى توانید یکى یا دیگرى را انتخاب کنید، اما بسته به موقعیت 
مى توانید از هر دو استفاده کنید. مهمترین چیز این است که هر روز ضمن مسواك زدن در جهت 
تمیز کردن فضاى بین دندان هاى خود تلاش کنید. این به اطمینان از بهداشــت خوب دهان با 

دندان ها و لثه هاى سالم کمک مى کند.
استفاده از نخ دندان یک بار در روز اغلب براى اکثر افراد کافى است، اما در صورت نیاز مى توانید از 
آن بیشتر استفاده کنید. یک نکته خوب براى کمک به یادآورى استفاده از نخ دندان این است که هر 
شب قبل از مسواك زدن از نخ دندان استفاده کنید. این به خلاص شدن از شر مواد غذایى باقى مانده 

بین دندان هاى شما کمک کرده و تمیز کردن آن ها را با مسواك راحت تر مى کند.
انواع مختلفى از نخ دندان وجود دارد، به عنوان مثال برخى از آن ها براى فضاهاى مخصوصا کوچک 
طراحى شده اند، برخى دیگر براى اطمینان از تمیز کردن مؤثرتر براى فضاهاى کمى بزرگتر، به 

کار مى روند.
هنگام استفاده از نخ دندان در هر شکل یا اندازه اى به یاد داشته باشید که باید با ملایمت و ظرافت 
از آن در جهت پاك کردن فضاى بین دندان هاى خود استفاده کنید. براى حفظ تمیزى و سلامت 
دندان ها، نخ را به آرامى بین دندان هاى خود بالا و پایین ببرید. سعى کنید از هر گونه حرکت مشابه 

اره کردن از یک طرف به سمت دیگر اجتناب کنید.
زمانى که سعى مى کنیم در نبرد با باکترى هاى مضر یا پلاك هاى روى دندان هایمان پیروز شویم، 
نخ دندان 40 درصد کار را انجام مى دهد. پلاك داراى خاصیت تجمع و تولید اسیدهایى است که 
باعث ایجاد حفره شده و لثه هاى ما را تحریک مى کند و ممکن است به بیمارى هاى لثه مانند التهاب 

لثه مبتلا شویم. دندان هاى ما پنج سطح مختلف دارند که باید آن ها را تمیز کنیم.
نخ دندان کشیدن به شما این امکان را مى دهد که بقایاى مواد غذایى را که ممکن است بعد از غذا 
خوردن بین دندان هاى شما باقى مانده اند، بردارید. نخ دندان جایى مى رود که مسواك سنتى این 
کار را نمى کند. همچنین مى تواند به حذف پلاك هاى ســاخته شده کمک کند. اگر دندان هاى 
نامرتب دارید یا فاصله بین دندان هایتان خیلى نزدیک اســت، نخ دندان کشیدن مفید است. اکثر 
دندانپزشکان توصیه مى کنند حداقل یک بار در روز از نخ دندان استفاده کنید. حتى استفاده از آن 2

تا 3 بار در هفته بهتر از 
عدم انجام آن است.

نخ دندان کشیدن نباید 
دردناك باشد. به خاطر داشته باشید که اگر تا به حال 

از نخ دندان استفاده نکرده اید و یا براى مدت طولانى از آن استفاده نکرده اید، به احتمال 
زیاد باعث ناراحتى شما شده و حتى ممکن است خونریزى داشته باشید. با این حال، شما نباید این 

کار را متوقف کنید، زیرا مواد غذایى انباشته شده دقیقا باعث خونریزى مى شوند.
اما چه زمانى از خلال دندان چوبى استفاده کنیم؟ اســتفاده از خلال دندان در مواقعى که خارج از 
منزل هستیم و نمى توانیم مســواك بزنیم و یا نخ دندان و غذا بین دندان هایمان گیر کرده است 
توصیه مى شود. اســتفاده از خلال دندان در وضعیت اضطرارى بهتر از باقى ماندن ضایعات غذا 

روى دندان هایمان است.
این پرسشى است که ذهن بسیارى از ما را به خود مشغول کرده است خلال دندان یا نخ دندان؟ کدام 
بهتر است؟ اگر بخواهیم کارکردهاى این دو را با هم مقایسه کنیم خلال دندان زمانى کارآیى دارد 
که تکه  هاى غذاى بین دندان ها قابل مشاهده باشد. خلال مى  تواند فقط این تکه  هاى مشخص 
را از بین دندان  ها خارج کند. اما رســوبات روى دندان و دور و زیر لثه را که موجب بوى بد دهان 

مى  شوند را تمیز نمى  کند.
درحالى که نخ دندان ضمن خارج کردن خرده  هاى غذا، رســوبات نامرئى و بزاق دهان را از روى 
دندان ها و لثه پاك مى  کند. همچنین استفاده از خلال دندان بسیار سخت تر بوده و براى لثه  ها هم 
مضر است. استفاده دائم از آن سبب عقب نشینى لثه  ها مى شــود. خلال دندان همچنین با تولید 

فضاهاى ناخواسته بین دندان ها،. امکان تجمع غذا را در اطراف دندان ها بیشتر مى  کند.
اما نخ دندان هــا از نخ هاى نایلونــى به ضخامت هــاى مختلف و با اســانس هاى خنک کننده 
دهان تولید مى  شــوند و مى تواند حاوى فلوراید یا بدون آن باشــند. اســتفاده از نــخ دندان به 
مراتب بهتر و مفیدتر از خلال دندان اســت و بایســتى حداقل یک بار در روز اســتفاده شــود. 
بهترین زمان قبل از خواب اســت چراکه در طول خواب دهان چند ســاعت بــى تحرك مانده 
و باکترى هــا در این فرصت رشــد کرده و باعث فاســد شــدن دندان ها مى  شــوند. نخ دندان 
مى تواند حــاوى فلوراید یا بدون آن باشــد. نــخ دندان مى توانــد خرده هاى غذایــى را از بین 
دندان ها خــارج کند و از همه مهمتر، رســوبات غــذا و بــزاق دهــان را از روى دندان ها و لثه

 پاك کند.

این خوراکی مضرتر از سیگار است!

نخ دندان یا خلال دندان 
کدامیک بهتر است؟

از 

ید 
طر داشته باشید که اگر تا به حال 

ال ت ا ه د ا د نک تفاد ا آ از لان دتط ا ا د ا د ک

آب خوردن یکى از نیازهاى ضرورى و مهم بدن است اما مواقعى 
وجود دارند که خوردن آب ممنوع هست و در صورت نوشیدن آب 

مضرات زیادى در انتظار شما خواهد بود.
خوردن آب بخصوص در فصول گرم ســال، امرى ضرورى براى 
حفظ سلامت بدن است، اما گاهى همین پایه ثابت تمام مطالب 

پزشکى و بهداشتى میتواند در لیست نباید ها قرار گیرد.
بعد از مصرف شیر

شــیر یکى از بهترین و مفیدترین مواد غذایى براى سلامت بدن 
است، رایج ترین راه براى دلچسب کردن مصرف یک لیوان شیر، 
ترکیب شیر با شکلات، آجیل، ادویه جات یا گیاهان در روز بوده و 
ترکیب برخى مواد غذایى با شیر مناسب نیست. باید توجه کنید که 
شما نباید بعد از نوشیدن شیر بخورید، زیرا دچار مشکل گوارشى 

خواهید شد.
بعد از دویدن و ورزش شدید

ما الکترولیت هایى مانند پتاسیم و سدیم را از طریق عرق از دست 
مى دهیم. اگر به شدت عرق کرده اید، باید آن مواد مغذى حیاتى را 
به شکلى صحیح جایگزین کنید که این مواد مغذى در آب موجود 

نیست.
اینجاست که شما بجاى آب یا یک نوشیدنى ورزشى شیرین، باید 
از آب میوه هاى طبیعى که بهترین آن ها آب نارگیل است استفاده 
کنید که به طور طبیعى سرشار از پتاسیم، منیزیم، سدیم و ویتامین 

C است.
وقتى ادرارتان شفاف است

ادرار بى رنگ گاهى به دلیل نوشیدن بیش از حد آب است، در حالى 
که گاهى اوقات مى تواند نشــان دهنده وجود مشکلى در کلیه ها 
باشد. درمان ادرار بى رنگ و شفاف به علت اصلى ایجاد کننده آن 
بستگى دارد. اگر به طور منظم بیش از حد آب مى نوشید، کاهش 

میزان آبى که مى نوشید مى تواند کمک کننده باشد.
در بین غذا خوردن حتى کم

آب خوردن بین غذا، موجب رقیق شــدن اسید معده و آنزیم هاى 
گوارشــى لازم براى هضم پروتین ها، چربى ها و کربوهیدرات ها 
میشود. رقیق شدن اســید معده توانایى بوجود آوردن اختلالاتى 
در روند هضم و گوارش و کاهش مقدار جذب مواد غذایى مى شود.

بعد از مصرف یک وعده غذایى سنگین
نوشیدن بیش از حد آب قبل یا در طول یک وعده غذایى سنگین 
مى تواند منجر به ناراحتى هاى گوارشى شود. گفته مى شود نوشیدن 
آب بعد از وعده هاى غذایى سنگین، ممکن است باعث احساس 
نفخ بیشتر و سنگینى یا حتى احساس تورم معده در شما ایجاد کند. 

بعد از خوردن برخى میوه ها
بعد از خوردن برخى میوه جات، چون هندوانه، خربزه، زردآلو، خیار، 
پرتقال، توت فرنگى و موز آب ننوشید، زیرا مصرف آب موجب فساد 

هضم در معده و ایجاد نفخ، گاز معده و درد شکمى مى گردد.

 رژیم هــاى غذایــى پرچــرب از طریــق تغییر در 
باکترى هاى روده باعث اضطراب زیاد مى شوند.

در مواقع پر استرس، بسیارى از ما آرامش را در غذاهاى 
ناسالم پرچرب مى یابیم، با این حال، نتایج تحقیقات 
اخیر نشان مى دهد که این مکانیسم متداول مقابله اى 

ممکن است بیشتر از اینکه مفید باشد، ضرر دارد.
نتایج تحقیق جدید دانشــگاه کلرادو بولــدر آمریکا 
نشــان داده اســت که رژیم غذایى پرچرب مى تواند 
باکترى هاى روده را مختل کند، رفتار را تغییر دهد و در 
نهایت از طریق ارتباط پیچیده روده و مغز به اضطراب 

دامن بزند.
محققان این آزمایش را بر روى موش ها انجام دادند 
و دریافتند که نتایج آن فراتر از افزایش وزن اســت و 
موش هایى که رژیم  غذایى پرچرب داشتند در مقایسه 
با گروه کنترل وزن بیشترى اضافه کردند. با این حال، 
این مطالعه یافته هاى مهمترى را فراتر از افزایش وزن 
نشان داد؛ گروه رژیم غذایى پرچرب تنوع کمترى را در 
باکترى هاى روده خود نشان دادند، عاملى که عموماً با 

سلامت ضعیف تر مرتبط است.
همه چربى ها مضر نیســتند. چربى هاى سالم مانند 
چربى هاى موجود در ماهى، روغــن زیتون، آجیل و 
دانه ها مى توانند ضد التهاب و براى مغز مفید باشــند. 
اگر از رژیم هاى پرچرب استفاده مى کنید، برخى نتایج 
تحقیقات نشان مى دهند که چربى هاى خوب مى توانند 

برخى از اثرات منفى را کاهش دهند.
این تحقیق رابطه پیچیده بین رژیم غذایى، سلامت 
روده و سلامت روان را برجســته مى کند و غذاهاى 
فست فود ممکن است تســکین فورى ارائه دهند اما 
تأثیر طولانى مدت آنها بر اضطراب و سلامت کلى مى 

تواند قابل توجه باشد.
اتخاذ رژیم غذایى متعادل با چربى هاى ســالم و مواد 
مغذى متنوع براى حفظ ســلامت جســمى و روانى 

بسیار مهم است.
رژیم هاى غذایى پرچرب، به ویژه آنهایى که چربى هاى 
ناســالم دارند، با بیمارى هاى مزمن مختلف مرتبط 
هستند. فراتر از تأثیر بر سلامت روده و اضطراب، چنین 
رژیم هایى مى توانند باعث التهاب در سراسر بدن شوند. 
التهاب مزمن زمینه ساز چندین بیمارى ازجمله آرتریت، 

بیمارى آلزایمر و برخى سرطان هاست.
نتایج تحقیقات نشــان مى دهد که رژیم هاى غذایى 
پرچرب مى توانــد عملکرد شــناختى را مختل کند. 
مصرف بیــش از حد چربى هــاى ناســالم مى تواند 
انعطاف پذیرى مغز را کاهش دهد که براى یادگیرى 
و حافظه ضرورى اســت. این اختــلال مى تواند بر 
توانایى هاى شــناختى تأثیر بگــذارد و خطر ابتلا به 

بیمارى هاى عصبى را افزایش دهد.
علاوه بر این، رژیم هاى غذایــى پرچرب مى تواند بر 
ســلامت کبد تأثیر بگذارد. مصرف مــداوم غذاهاى 
پرچرب مى تواند منجر به بیمارى کبد چرب شود که 
در آن چربى اضافى در سلول هاى کبد تجمع مى یابد 

و به طور بالقوه منجر به التهاب و آسیب کبد مى شود. 
رژیم هاى غذایى پرچرب بر ســطح هورمون ها تأثیر 
مى گذارد. آنها ممکن اســت حساسیت به انسولین را 

مختل کنند و منجر به مقاومت به انسولین شوند.

۶ جا آب نخور؛ 
هرچقدر هم تشنه بودی

کدام غذاها 
عامل اضطراب هستند؟

اگر در به خواب رفتن مشکل دارید یا صبح ها خیلى زود از خواب بیدار 
مى شوید و یا علائم دیگرى از بى خوابى دارید، ممکن است در معرض 

خطر بیشترى براى سکته مغزى باشید.
تحقیقات نشــان مى دهد افــرادى که داراى یک یــا چند علامت 
بى خوابى هستند، در مقایسه با افراد بدون علائم، 16 درصد بیشتر در 
معرض خطر ابتلا به سکته مغزى هستند. هم چنین افرادى که داراى 
پنج الى هشت نشانه از اختلال بى خوابى هستند، در مقایسه با افرادى 
که بى خوابى ندارند، 51 درصد بیشتر و افرادى که داراى یک تا چهار 
علامت هستند نیز 16 درصد بیشتر در معرض خطر سکته مغزى قرار 

دارند.علائم بى خوابى شامل مشکل در به خواب رفتن، از خواب پریدن 
در طول شب، صبح خیلى زود بیدار شدن، احساس خواب آلودگى در 
طول روز، اضطراب، افسردگى و تحریک پذیرى، مشکلات حافظه 

و تمرکز است.
 خواب ناکافى و بى کیفیت مى تواند فشــار خون طبیعى را در طول 
خواب شبانه مختل کند و منجر به افزایش فشار خون شود. فشار خون 
بالا یک ریسک فاکتور مهم براى سکته مغزى و بیمارى هاى قلبى 
عروقى به شمار مى آید. بى خوابى و سایر اختلالات خواب بر سیستم 
گردش خون نیز تأثیر منفى دارند. در سایر تحقیقات نیز روابطى بین 

خواب ناکافى و اختلالاتى مانند دیابــت، بیمارى قلبى و زوال عقل 
گزارش شده است.

نتایج کلى تحقیقات نشان مى دهد که بهبود کیفیت خواب از طریق 
درمان مى تواند به کاهش این خطر کمــک کند. مدیریت و درمان 
بى خوابى در ســنین پایین تر یک راه مؤثر براى پیشگیرى از سکته 
در سنین بالاتر است. به گفته متخصصان، رعایت بهداشت خواب، 
داشتن یک رژیم غذایى سالم و ورزش منظم، راه هاى کلیدى براى 
کاهش تأثیر منف ى اختلالات خواب، کاهش خطر ســکته مغزى و 

بیمارى هاى قلبى عروقى هستند.

اگر خواب 
راحت ندارید 
منتظر مرگ باشید
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«آگهى ابلاغ مفاد آراء صادره ازهیأت قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى وساختمانهاى فاقد سند

رسمى مستقر دراداره ثبت اسناد واملاك مهردشت»
برابر رأى شماره 140360302177000180 مورخه 02/25 /1403 هیأت قانون تعیین 
تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رســمى تصرفات مالکانه و بلامعارض آقاى على 
زمانى علویجه فرزند اکبر به شماره شناسنامه 207 نجف آباد و  شماره ملى1091919747 
در ششدانگ یک باب مغازه قسمتى از پلاك شماره 3274 فرعى واقع در علویجه 1 اصلى 
بخش 15 ثبت اصفهان به مســاحت 74,23  متر مربع  انتقالى از مالک رســمى علیرضا 

شفیعى علویجه محرز گردیده است . 
1- برابر رأى شــماره 140360302177000181 مورخه 1403/02/25 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه وبلامعارض آقاى 
على زمانى فرزند اکبر به شماره شناسنامه 207 نجف آباد و شماره ملى 1091919747در 
ششدانگ یک قطعه زمین با بناى احداثى قسمتى از پلاك 3274 فرعى واقع در علویجه 1 
اصلى بخش 15 ثبت اصفهان به مساحت 01,91 متر مربع انتقالى از مالک رسمى علیرضا 

شفیعى علویجه محرز گردیده است . 
2- برابر رأى شــماره 140360302177000182 مورخه 02/25 /1403 هیأت قانون 

تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه وبلامعارض آقاى 
على زمانى فرزند اکبر به شماره شناسنامه 207 نجف آباد و شماره ملى 1091919747در 
ششدانگ یک باب خانه قسمتى از پلاك 3274 فرعى واقع در علوى جه 1 اصلى بخش 
15 ثبت اصفهان به مســاحت 99,382متر مربع انتقالى از مالک رسمى علیرضا شفیعى 

علویجه محرز گردیده است. 
3- برابر رأى شــماره 140360302177000179 مورخه 02/25 /1403 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وســاختمانهاى فاقدســند رســمى تصرفات مالکانه و بلامعارض 
آقاى على زمانى  علویجه فرزند اکبر به شماره شناســنامه 207 نجف آباد و  شماره ملى   
1091919747 در ششدانگ یک باب مغازه قسمتى از پلاك 3274 فرعى واقع در علویجه 
1 اصلى بخش 15 ثبت اصفهان، به مســاحت 15,43 مترمربع انتقالى از مالک رســمى 

علیرضا شفیعى علویجه محرز گردیده است . 
4-برابر رأى شماره 140360302177000281مورخه 03/16 /1403 هیأت قانون تعیین 
تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه  و  بلامعارض  خانم  جمیله  
کریمى  فرزند  حسن  به شماره شناسنامه  302    اصفهان  و  شماره ملى1291036504 
در ششدانگ یک باب خانه قسمتى از پلاك 4708 فرعى واقع در علویجه 1 اصلى بخش 
15 ثبت اصفهان، به مســاحت 35,214 مترمربع انتقالى از مالک رسمى طاهره عزیزى 

علویجه محرز گردیده است.  
5- دراجراى ماده یک قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى وســاختمانهاى فاقد 
سند رســمى وبرحســب ماده 3 قانون مذکور،آرائى که ازطرف این هیأت مبنى برتأیید 
انتقال عادى ویا سهم مفروزى متقاضى  صادرگردیده دردونوبت به فاصله  15  روزمنتشر 
مى شودتاشخص یااشــخاصى که به آراءمذکوراعتراض دارندازتاریخ اولین انتشارظرف 
مدت دوماه اعتراض خودرابه این اداره تســلیم نموده ودرمهلت یک ماه ازتاریخ تسلیم 
اعتراض،فرصت دارندنسبت به تقدیم دادخواســت به دادگاه صالحه وارائه گواهى مبنى 
برطرح دعوى اقدام نماینــد و ادامه عملیات ثبتــى منوط به ارائه حکــم قطعى دادگاه 
خواهدبودودرصورت انقضاء مهلت و عدم  وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 
صادرخواهدشدوصدورســند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود . تاریخ 
انتشار نوبت اول:1403/04/16-تاریخ انتشاردوم:1403/04/31- م الف: 1747596 - 
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آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشــند مى توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تســلیم 
و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شماره  2037 - 1403/03/21 آقاى حشمت اله قاسمى 
به شناســنامه شــماره 23 کدملى 5499739552 صادره تیران و کرون فرزند محمد در 
ششدانگ یک باب خانه به مســاحت 154/06 متر مربع قسمتى از پلاك شماره 2 فرعى 
از 250 اصلى واقع در قطعه 11 بخش 11 حوزه ثبت ملک اصفهان - گواهى شهود یازده 
حبه و هشتاد و سه یکصدم حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ پلاك فوق در صفحه 170 دفتر 
518 املاك بخش 11 بنام آقاى اسداله کاظمى نجف آبادى داراى سابقه ثبت و سند بوده 
که متقاضى مورد تقاضا را با قولنامه عادى از نامبرده خریدارى نموده اســت.تاریخ انتشار 
نوبت اول: 1403/04/16 - تاریخ انتشــار نوبت دوم 1403/04/31 م الف:1747874 - 
غلامرضا شیرانى سرپرســت واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از طرف داوود قورئیان

 نجف آبادى/ 6515

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیاتهاى اول و دوم موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و 
ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى نجف آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضیان و املاك مورد تقاضا به شرح زیر 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. درصورتى که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشــند مى توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را در اداره ثبت اســناد و املاك محل تســلیم 
و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مرجع قضایى تقدیم نمایند. راى شــماره 2029- 1403/03/21 آقاى ســعید قیصریان 
نجف آبادى به شناسنامه شــماره 1080226370  کد ملى 1080226370 صادره نجف 
آباد فرزند حسنعلى در ششــدانگ یک باب خانه به مساحت 150/94 متر مربع قسمتى از 
پلاکهاى شماره 21 و 222 فرعى از 835 اصلى واقع در قطعه 4 بخش 11 حوزه ثبت ملک 
اصفهان (موارد مورد تقاضا قسمتى از پلاکهاى 10/835 و 17/835 بوده که به ترتیب به 
پلاکهاى 835/21 و 835/22 استاندارد ســازى شده اند- متقاضى مالک رسمى مشاعى 
مى باشد.  تاریخ انتشــار نوبت اول:1403/04/16-تاریخ انتشــاردوم:1403/04/31- 
م الف: 1747882- غلامرضا شیرانى سرپرســت واحد ثبتى حوزه ثبت ملک نجف آباد از 

طرف داوود قورئیان نجف آبادى/ 6516

آگهى فقدان سند مالکیت
کرم صالحى به استناد یک برگ استشهادیه محلى که هویت و امضا شهود رسماً گواهى شده 
مدعى است دویست سهم مشاع از یکهزار سهم بیست و دو حبه از هفتادو دو حبه ششدانگ پلاك 
شماره 819 فرعى از 99 اصلى واقع در خمینى شهر بخش 14 ثبت اصفهان که در دفتر 42 ص 
169 مسبوق به ثبت و سند میباشد که در اثر جابجایى مفقود شده است و چون درخواست صدور 
المثنى سند مالکیت نامبرده را نموده طبق تبصره یک اصلاحى ماده 120 آیین نامه قانون ثبت 
مراتب آگهى میشود که هر کس مدعى انجام معامله غیر از آنچه در این آگهى ذکر شده نسبت به 
آن یا وجود سند مالکیت مزبور نزد خود باشد از تاریخ انتشار این آگهى تا ده روز به این اداره مراجعه 
و اعتراض خود را کتباً ضمن ارایه اصل سند مالکیت و سند معامله تسلیم نماید تا مراتب صورت 
مجلس و اصل سند با ارایه کننده مسترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضى نرسد یا در صورت 
اعتراض اصل سند ارایه نشود المثنى سند مالکیت مرقوم صادر و به متقاضى تسلیم خواهد شد. 
تاریخ انتشار:1403/04/14-م الف:1745635- سید محمدحسن مصطفوى- مدیر واحد ثبتى 

حوزه ثبت ملک خمینى شهر- از طرف زهره عموشاهى خوزانى/ 6517

رئیس بسیج ورزشکاران اســتان اصفهان گفت: استان 
اصفهان با هزار و 200 شهید ورزشکار حدود یک چهارم 

شهداى ورزشکار کشور را تقدیم انقلاب کرده است.
وحید رجبى اظهار داشت: شهدایى که وقتى مى خواهیم از 
رشادت ها، از ورزشکار بودن و قهرمان بودن شان صحبت 
کنیم شهدایى همچون شهید حسن غازى، شهید طوقانى 

و شهید سردار قانع در ذهن تداعى مى شوند. 
وى افزود: اهالى ورزش، ورزشکاران و قهرمانان ما بدانند 
شــهدا در زمان خود  وظیفه شان را شــناختند و از کیان 
مملکت دفاع کردند و در این برهــه از زمان نیز ما باید 
وظیفه خود را بشناسیم و بدانیم چه کارهایى براى کشور 

انجام دهیم.رجبى با دعوت از جامعه ورزش به مشارکت 
پرشــور و جدى و آگاهانه در انتخابات در روز جمعه 15 
تیرماه گفت: امیدواریم با انتخاب فرد اصلح ادامه دهنده 
راه شهدا باشیم.سیدمهدى صدرى، سرپرست اداره کل 
ورزش و جوانان اســتان اصفهان در ادامه این مراسم با 
تقدیر از دســت اندرکاران برپایى این مراسم بیان کرد: 
افتخار دارم در همایشى هستم که خانواده معظم شهداى 
ورزشکار تکریم مى شوند. امید اســت این برنامه ها در 
شهداى اصناف دیگر نیز ادامه داشته باشد تا پیام شهدا 
به گوش مردم و مسؤولان رســانده و عملکرد شهدا را 

سرلوحه خود قرار دهند. 

سخنگوى دانشــگاه علوم پزشــکى اصفهان از افتتاح و 
بهره بردارى از چهار پروژه درمانى، آموزشى و دانشجویى 
در اســتان خبر داد.پژمان عقدك گفت: این پروژه ها که با 
حضور بهروز رحیمى معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکى در کلانشهر اصفهان 
افتتاح شد شامل پلى کلینیک تخصصى و فوق تخصصى 
حضرت خدیجه کبرى (س)، استراحتگاه (پاویون) کوثر در 
مرکز آموزشى درمانى الزهرا(س)، ساختمان جدید ادارى - 
آموزشى شهداى دانشکده دندانپزشکى و ورزشگاه شهداى 
سلامت دانشگاه علوم پزشــکى اصفهان است.وى اظهار 
کرد: مرکز درمانى حضــرت خدیجه کبرى (س) اصفهان 

به عنوان یکــى از بزرگتریــن و مدرن ترین کلینیک هاى 
تخصصى و فوق تخصصى زنان و درمان نابارورى کشور 
با بیش از 810 میلیارد ریال هزینه در هفت طبقه و زیربناى 
2 هزار و 700 متر مربع با مشارکت خیران سلامت، احداث 

و تجهیز شده است.
سخنگوى دانشگاه علوم پزشــکى اصفهان خاطرنشان 
کرد: در بیمارستان الزهرا(س) اصفهان پیش از این براى 
استراحتگاه استادان و دستیاران پزشک، مکانى در نظر گرفته 
شده بود که معادل فضاى یکصد تخت بیمارستانى بود اما 
اکنون با احداث یک مکان مجزا براى استراحتگاه(پاویون) 

به اندازه یکصد تخت به فضاى بیمارستان اضافه شد.

مدیرکل مدیریت بحران استاندارى اصفهان گفت: 3/5 هکتار از اراضى شهرستان هاى فریدن و سمیرم روز چهارشنبه 
هفته پیش در آتش سوخت.منصور شیشه فروش با اشاره به استمرار آتش سوزى مراتع در استان اصفهان اظهار کرد: وقوع 

حریق ساعت 18 و 28 دقیقه عصر روز چهارشنبه در بخشى ازمراتع دره بید شهرستان فریدن اعلام شد.
وى با بیان اینکه این آتش سوزى پس از یک ساعت تلاش عوامل یگان حفاظت از منابع طبیعى و همکارى همیاران 
طبیعت و تیم هاى محلى مهار شد، اضافه کرد: دراثر این حادثه 2 هکتار از پوشش هاى گیاهى وعلوفه اى در آتش سوخت 

و متحمل خسارت شد.مدیرکل مدیریت بحران استاندارى اصفهان اضافه کرد: همچنین وقوع آتش سوزى در 1/5 هکتار 
از مراتع قره داش بخش وردشت شهرستان سمیرم نیز ساعت 15 روز چهارشنبه اعلام شده است. وى افزود: این آتش 
سوزى نیز پس از یک ساعت تلاش عوامل امدادى و یگان حفاظت منابع طبیعى و همیاران طبیعت و دهیارى مهار شد.

وى افزود: علاوه بر بى احتیاطى هاى انسانى، استقرار الگوى گرم تابستانى و وزش بادهاى گرم در توسعه و گسترش 
حریق در مراتع اثر گذار است.

یک چهارم شهداى ورزشکار
 کشور متعلق به اصفهان است

افتتاح 4 پروژه درمانى 
و دانشجویى در اصفهان 

5  هکتار از مراتع اصفهان در آتش سوخت 

رشد 2 برابرى
 خرید تضمینى گندم 

خرید تضمینى گندم از کشـاورزان اصفهانـى 2 برابر 
بیشتر از مدت مشـابه فصل خرید پارسال شده است. 
مدیر کل غله و خدمات بازرگانى استان اصفهان گفت: 
از نیمه اردیبهشـت تاکنون حدود 90 هزار تن گندم از 
کشـاورزان اسـتان خریدارى شـده، که این میزان در 
مقایسه با مدت مشـابه فصل خرید تضمینى گندم در 
سال گذشته حدود دو برابر رشد داشته است.  محسن 
ضیائى افزود: ارزش گندم خریدارى شده در این مدت 
حـدود پانزده هـزار و 800 میلیارد ریال اسـت که این 
میزان در مقایسـه با مدت مشابه سـال قبل حدود 2 و 

نیم برابر افزایش یافته است.

پیش ثبت نام 3200 متقاضى 
 مدارس شاهد 

رئیس اداره امور شاهد و ایثارگران اداره کل آموزش و 
پرورش استان اصفهان گفت: ثبت نام پایه اول مدارس 
شاهد با بررسى مدارك بیش از 3200 متقاضى انجام 
شـد. مرضیه ذاکرى افزود: برگزارى ساعات تقویتى، 
مکمل، توجه به ترویج فرهنگ ایثار و شهادت، حمایت 
از دانش آموزان شـاهد و اسـتفاده از امکانات آموزشى 
مناسـب در مدارس شـاهد از دلایل اسـتقبال خانواده 
شهدا و ایثارگران اسـت. وى خاطرنشان کرد: در سال 
تحصیلى جدیـد بیـش از 1300 دانش آمـوز پایه اول 

ابتدایى در 22 مدرسه شاهد تحصیل خواهند نمود.

خبر

در دیدار سفیر فدراسیون روســیه در ایران با استاندار 
اصفهــان بر نقش آفرینــى اصفهان بعنوان اســتانى 
راهبردى در ایجاد زمینه همکارى میان دو کشور ایران 

و روسیه، تأکید شد.
سیدرضا مرتضوى، استاندار اصفهان در دیدار با سفیر 
فدراسیون روســیه در ایران با اشــاره به تلاش هاى 
جمهورى اسلامى ایران و روسیه جهت توسعه و ارتقا 
روابط دو جانبه، اظهار کرد: رئیس جمهور شــهید آیت 
ا... رئیسى از شخصیت هاى ممتاز جمهورى اسلامى 
ایران بود و نقش بسیار سازنده و چشمگیرى در ارتقاى 
روابط ایران با کشورهاى همسایه بالأخص فدراسیون 

روسیه ایفا کرد.
وى با اشاره به ملاقات  و گفت وگوى متعدد میان رئیس 
جمهور شهید ایران و رئیس جمهور روسیه، گفت: توجه 
هر دو کشور همواره به ایجاد و ارتقاى روابط راهبردى 

بوده است.
مرتضوى با اشاره به نقش و جایگاه استراتژیک اصفهان 
در جمهورى اســلامى ایران، گفت: در شــکل گیرى 
روابط راهبردى میان جمهورى اسلامى ایران و روسیه 
به دســتور رئیس جمهور شــهید، اصفهان نیز براى 
نقش آفرینى وارد میدان شــده و تــلاش مى کنیم تا 

پشتیبانى هاى لازم را در این خصوص داشته باشیم.
اســتاندار اصفهان خاطرنشــان کرد: تلاش ما ایجاد 
بســتر و زمینه مناســبى براى نقش آفرینى اصفهان 
در ارتباطات دو کشــور اســت زیرا اســتان اصفهان 
اســتعدادهاى کافى براى این نقش آفرینــى را دارد. 
وى خاطرنشــان کرد: البته باید بســتر و زمینه ایفاى 

تعهدات نیز فراهم شود تا به نتایج مطلوب طرفین دست 
یابیم.الکسى ددوف، سفیر فدراسیون روسیه در ایران نیز 
با بیان اینکه امیدواریم مسیرى که جناب رئیسى براى 
ارتباطات دو کشور تبیین کردند ادامه یابد، اظهار کرد: 
دو کشور درحال تنظیم یک معاهده همکارى راهبردى 
هستند که تنظیم این معاهده در مراحل پایانى است و  

تلاش مى کنیم در آینده اى نزدیک این قرارداد مهم را 
به امضا برسانیم.

ددوف با اشاره به اینکه استان اصفهان استانى راهبردى 
براى ایجاد و تقویت روابط میان ایران و روسیه است، 
گفت: براســاس گزارش هاى گمرك ایران صادرات 
محصولات اصفهان به روســیه در دو ماهه نخســت 
سال جارى از مرز یک میلیون دلار عبور کرده که نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته نزدیک به 5 برابر افزایش 
داشته است.سفیر فدراسیون روسیه در ایران افزود: هر 
چند صادرات روسیه به ایران و اصفهان افزایش داشته 
اما باید ظرفیتى را ایجاد کنیم که این صادرات نیز رونق 
یابد.وى بیان کرد: با امضــاى معاهده راهبردى میان 
دو کشور شــاهد افزایش گردش کالا میان جمهورى 

اسلامى ایران و روسیه خواهیم بود.
ددوف ادامه داد: در مورد آمار گردشگرى نیز شاهد رشد 
دو برابرى رفت و آمد گردشگران دو کشور هستیم البته 
با آمدن به اصفهان متوجه شدم که چرا این شهر براى 

گردشگران کشور ما محبوب است.
سفیر فدراسیون روسیه در ایران بر نقش آفرینى اصفهان 
در انجام راهبردهاى اساســى دو کشــور در گسترش 

تعاملات و ارتباطات بین المللى تأکید کرد.

افزایش 5 برابرى صادرات محصولات اصفهان به روسیه 
جانشــین پلیس آگاهى اصفهان گفــت: 32 درصد از مجموع 
سرقت هاى رخ داده در استان بطور معمول مربوط به وسایل نقلیه 
است و مردم باید موارد احتیاط و ایمنى را در این زمینه بیش از پیش 
رعایت کنند.سرهنگ محمد عزیزى افزود: 25 درصد از مجموع 
سرقت  هاى رخ داده در استان اصفهان مربوط به خودرو و هفت 

درصد مربوط به موتور سیکلت است.
وى اظهار داشت: بى احتیاطى و غفلت دارندگان وسایل نقلیه، 
عمده علت سرقت خودرو و موتورسیکلت است که در برخى موارد 
شرایط بزه را براى سارقان فراهم مى کند.این مسوول انتظامى با 
بیان اینکه سرقت تجهیزات خودرو، موتورسیکلت و دوچرخه ها 
بیشــتر توســط معتادان صورت مى گیرد، گفت: کوچکترین 
بى احتیاطى از سوى دارندگان وســایل نقلیه مى تواند به ضرر 
مالى براى آنها منجر شود.سرهنگ عزیزى خاطرنشان کرد: از 
سویى برخى خودروها بنا به ساختار کیفى یا فرسودگى از ایمنى 
لازم برخوردار نیستند که بر این اساس باید تمهیدات لازم براى 
نصب تجهیزات ایمنى براى این دسته اندیشیده شود.وى افزود: 
به شهروندان توصیه مى شود که ضمن رعایت کردن موارد احتیاط، 
خودرو خود را در پارکینگ هاى مطمئن، پارك و از رهاکردن خودرو 
با موتور روشن یا سپردن کلید به افراد نامطمئن خوددارى کنند.وى 
خاطرنشان کرد: همچنین لازم است تجهیزات ایمنى مانند قفل 
فرمان و پدال، دزدگیر، سوییچ مخفى و ردیاب بر روى خودروها 
نصب شود.جانشین پلیس آگاهى اصفهان، همچنین بر تزیین 
نکردن خودرو با قطعات جذاب و رها نکردن وسایل باارزش در 
داخل خودرو تاکید کرد و گفت: کماکان شــاهد هستیم که این 
وسایل براى سارقان جذاب است. وى یادآور شد: پلیس با رویکرد 
تامین امنیت و بازدارندگى از جرم بصورت مشــهود، همواره در 
قالب گشت هاى خودرویى و موتورى در سطح خیابان ها و معابر 

حضور دارد.

32 درصد سرقت ها در اصفهان 
مربوط به وسایل نقلیه است

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص فنى مهندسى نیرو پژوه آپادانا به شناسه ملى 10260488052 و به شماره ثبت 28100 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى بطور 
فوق العاده مورخ 1402/12/16 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: -محمدرضا گیاه چین مورنانى به شماره ملى 1285847113 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره نیما 
ابراهیمیان به شماره ملى 1288289154 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره امین اهتمام به شماره ملى 1290643555 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره تا تاریخ 
1404/12/16 انتخاب گردیدند. - الهام ناظم به شماره ملى 1291956697 به سمت بازرس على البدل حسین جعفرى مارانى به شماره ملى 1740825012 
به سمت بازرس اصلى براى مدت یکسال انتخاب گردیدند. -روزنامه کثیرالانتشار نصف جهان جهت نشر آگهى هاى شرکت تعیین گردید. اداره کل ثبت اسناد و 

املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1738899) 6503

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص روئین صنعت نوین به شناسه ملى 10260404870 و به شــماره ثبت 19601 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1403/03/04 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: با عنایت به مصوبه مجمع عمومى فوق العاده مورخه 03 / 03 / 1403 مبنى برافزایش سرمایه شرکت 
ازمحل مطالبات حال شده سهامداران و از محل بالا بردن تعداد سهام سرمایه شرکت از مبلغ 000 400 666 326 ریال به مبلغ 653332800000 
ریال افزایش یافت و ماده( 5 ) اساسنامه به شرح زیر اصلاح شد: سرمایه شرکت مبلغ 653332800000 ریال تمام مى باشد که به 328 533 6 
سهم 000 100 ریالى با نام عادى تقسیم شده و تماما"پرداخت گردیده است. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و 

موسسات غیرتجارى اصفهان (1739935) / 6508

تاسیس شرکت
تاسیس شرکت سهامى خاص زیست تدبیر سبز درتاریخ 1403/04/01 به شماره ثبت 77440 به شناسه ملى 14013469202 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل 
گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهى میگردد. موضوع فعالیت :عملیات ساخت در امور عمرانى از قبیل احداث ساختمان و راه و یا شبکه هاى آب 
رسانى، طراحى و اجراى شبکه هاى آب و فاضلاب شهرى و صنعتى و مخازن سپتیک، مشاوره امور مرتبط با آلودگى آب، خاك و هوا و کنترل آن، بررسى انتقال، انتشار 
و پخش آلاینده ها، طراحى، اجرا و مشاوره سازه هاى دریایى و حفاظت از سواحل، طراحى مراکز دفن زباله و جمع آورى پسماند هاى شهرى و خطرناك، انجام امور 
بازیافت و بازاستفاده از پساب، مشاوره امور مرتبط با آبیارى، هیدرولوژى و سیلاب، طراحى، اجرا و مشاوره سازه هاى فولادى، بتنى و بنایى، امور مرتبط با تأسیسات 
و تجهیزات ساختمان و ایستگاه هاى پمپاژ، طراحى، اجرا و مشاوره سیستم هاى آب شیرین کن و تصفیه آب و فاضلاب، مشاوره امور مرتبط با خاك و ژئوتکنیک، 
بررسى امور مرتبط با راهسازى و روسازى راه، طراحى، اجرا و مشاوره کلیه امور ساختمانى از جمله بهسازى، نوسازى، بازسازى، ترمیم، تعمیر و نگهدارى سازه ها، 
طراحى فضاى سبز، تأمین نیروى انسانى موقت، امور مشاوره در زمینه مهندسى محیط زیست، سازه هاى هیدرولیکى و منابع آب. درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهاى 
لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلى : استان اصفهان، شهرستان اصفهان، بخش مرکزى، شهر اصفهان، باتون، کوچه 
روح اله کریمى68 [11]، کوچه شهیدرضاصالحى، پلاك 6، طبقه همکف کدپستى 8197779363 سرمایه شخصیت حقوقى عبارت است از مبلغ 1,000,000 
ریال نقدى منقسم به 100 سهم 10000 ریالى تعداد 100 سهم آن با نام عادى مبلغ 500000 ریال توسط موسسین طى گواهى بانکى شماره 4387425 مورخ 
1403/02/26 نزد بانک بانک پارسیان شعبه عباس آباد اصفهان با کد 2063 پرداخت گردیده است والباقى در تعهد صاحبان سهام مى باشد اعضا هیئت مدیره 
خانم سیمین ابراهیمى به شماره ملى 1210169193 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال آقاى على حیدرى به شماره ملى 1272449696 به سمت 
مدیرعامل به مدت 2 سال و به سمت عضو اصلى هیئت مدیره به مدت 2 سال خانم نجمه اسکندرى به شماره ملى 1273102908 به سمت رئیس هیئت مدیره به 
مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادها، عقود اسلامى و کلیه نامه هاى عادى و ادارى با 
امضاء مدیرعامل به تنهایى یا رئیس هیئت مدیره به تنهایى همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه بازرسان خانم هدیه علیخانى 
به شماره ملى 0521126101 به سمت بازرس على البدل به مدت 1 سال آقاى مهدى دادخواه تهرانى به شماره ملى 5490084987 به سمت بازرس اصلى به 
مدت 1 سال روزنامه کثیر الانتشار نصف جهان جهت درج آگهى هاى شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمى باشد. 

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1739938) / 6520

تاسیس شرکت
تاسیس شرکت با مسئولیت محدود بهین فراز ارم درتاریخ 1403/04/06 به شماره ثبت 77488 به شناسه ملى 14013485761 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن 
به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهى میگردد. موضوع فعالیت :- انجام دادن کلیه فعالیت هاى بازرگانى از جمله شرکت در مزایدات و مناقصات با هدف ارائه خدمات تجارى و واردات، 
صادرات و پخش موارد مورد نیاز - شرکت کردن در سمینارها، همایش ها و نمایشگاه هاى مربوط به موضوع فعالیت شرکت. - انجام دادن فعالیت هایى از قبیل بازاریابى غیر هرمى غیر 
شبکه اى ، رزرواسیون و اطلاع رسانى در زمینه موضوع فعالیت شرکت. درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهاى لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز 
اصلى : استان اصفهان، شهرستان اصفهان، بخش مرکزى، شهر اصفهان، نقش جهان، کوچه شهیدان حسام زاده، بن بست امینى، پلاك -23، طبقه همکف کدپستى 8147853371 
سرمایه شخصیت حقوقى عبارت است از مبلغ 10,000,000 ریال نقدى میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا خانم مرضیه کمالى فر به شماره ملى 1290802211 دارنده 5000000 
ریال سهم الشرکه خانم آناهید اعظمى فر به شماره ملى 1757413596 دارنده 5000000 ریال سهم الشرکه اعضا هیئت مدیره خانم مرضیه کمالى فر به شماره ملى 1290802211 
به سمت عضو اصلى هیئت مدیره به مدت نامحدود و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود خانم آناهید اعظمى فر به شماره ملى 1757413596 به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 
نامحدود و به سمت عضو اصلى هیئت مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسلامى و 
همچنین کلیه نامه هاى عادى و ادارى باامضاء مدیرعامل یا رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه روزنامه کثیر الانتشار نصف جهان 
جهت درج آگهى هاى شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمى باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها 

و موسسات غیرتجارى اصفهان (1742635) / 6521
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سرمربى پرتغالى سپاهان تصمیم خود را گرفته و آن را به مدیران 
سپاهان اطلاع داده است. 

با پایان رقابت هاى فصل فوتبال ایران که با قهرمانى سپاهان در 
جام حذفى تمام شد ابهام بزرگى پیرامون آینده نیمکت سپاهان 
ایجاد شد. مورایس که در چندین مصاحبه پیش از آخرین مسابقه 
فصل مقابل مس رفسنجان از ناراحتى خود طى ماه هاى اخیر پرده 
برداشته بود، پس از قهرمانى جلسه اى با مدیران باشگاه اصفهانى 
برگزار کرد و به آنها عنــوان کرد که دیگر تمایلــى براى ادامه 

همکارى با سپاهان ندارد.
در این جلسه اما مدیران باشگاه سپاهان به مورایس اصرار کردند 
که به همــکارى  اش ادامه بدهد و براى اینکه بــا ذهن آرام ترى 
کارش را براى سومین سال در اصفهان از سر بگیرد به استراحتى 
یک هفته اى برود و سپس پاسخ نهایى خود را براى ماندن یا قطع 
همکارى بدهد. حالا پس از بیش از یک هفتــه از اصفهان خبر 
مى رســد که مورایس تصمیم خود را به مدیران باشگاه سپاهان 
اطلاع داده و براین اساس به قرارداد خود در سومین سال همکارى 

هم پایبند مى ماند.
با این وصف انتظار مى رود مورایس پس از پشــت سر گذاشتن 
تعطیلاتى چند روزه با همســر ایرانى خود در پرتغال به زودى به 
ایران و اصفهان بازگردد و تمرینات طلایى پوشان را براى حضور 
در پلى آف لیگ نخبگان آسیا که روز 16 مردادماه برنامه ریزى شده 

است از سر بگیرد.
سپاهان فعالیت خود را در پنجره تابستانى فصل پیش رو با تمدید 
قرارداد دو ساله محمد کریمى و نیما میرزازاد و جذب ستاره فصل 
گذشته استقلال خوزستان آغاز کرده و حالا با نهایى شدن بازگشت 
مورایس مدیران باشگاه سپاهان با تلاش بیشترى کارشان را طى 
روزهاى آینده براى بستن تیمى قدرتمند براى حضور در سه جام 

دنبال خواهند کرد.
گفته مى شود مورایس هفته جارى به ایران بازخواهد گشت و با این 
وصف انتظار مى رود تمرینات طلایى پوشان اصفهانى در فاصله 
یک ماه مانده تا دیدار برابر الشباب الاهلى از روزهاى پایانى هفته 

جارى دوباره از سر گرفته شود.

ســتاره اســبق تیم ملى هلند از کاپیتان تیم ملى پرتغال 
حاضر در رقابت هاى یــورو 2024 انتقــاد کرد و خلاف 
تمجیدکنندگان که اشک هاى ستاره پرتغالى را در بازى 
مقابل اسلوونى، نشــانه تعصب عنوان کرده اند، گفت که 
گریه او «اشک تمساح بوده اســت»!پس از بازى مقابل 
اسلوونى کریستیانو رونالدو، فوق ستاره پرتغالى به دلیل 
از دســت دادن یک ضربه پنالتــى در دقیقه 105 هدف 
انتقادهاى زیادى قرار گرفت.ستاره اسبق لاله هاى نارنجى 
که در یورو 1988 درخشید درباره رونالدو گفت: هر موقع 
ضربه آزادى براى پرتغال به دســت مى آید، قطعا رونالدو 
پشت توپ قرار مى گیرد و به هیچ بازیکنى اجازه نمى دهد 
که ضربه آزاد بزند. همه شاهد هستیم که وقتى پنالتى هم 
براى پرتغالى اعلام مى شود، 100درصد باید رونالدو پشت 
توپ قرار گیرد و باز هم اجــازه نمى دهد بازیکن دیگرى 

بدرخشد. شک نکنید رونالدو دوست دارد جلب توجه کند.
رود گولیت ادامه داد: او همه ضربات آزاد پرتغال را مى زند 
و با این حال، از هر 60 ضربه یکى را تبدیل به گل مى کند. 
در پرتغال بازیکنانى هستند که بهتر از او ضربه آزاد مى زنند 
اما او همیشه به دنبال جلب توجه است.وى افزود: صادقانه 
بگویم، اصلا آن اتفاقى که در بازى(برابر اسلوونى) افتاد را 
دوست نداشــتم. او تمام ضربات آزاد را از دست داد و یک 
پنالتى را هم خراب کرد و بعد زیر گریه زد! به نظرم اشک 
تمساح بود. کارى که رونالدو مى کند به معناى واقعى قابل 
قبول نیست.پیش تر دیتمار هامان ، اسطوره فوتبال آلمان 
نیز با انتقاد از رونالدو گفته بود که گریه کردن او نشــانه 
«خودخواهى اوست»؛ او باید تعویض مى شد چون از لحاظ 

ذهنى به هیچ  عنوان آماده بازى نبود.

سازمان لیگ بنا دارد با توجه به سال فشرده  فوتبال ایران 
به دلیل بازى هاى مقدماتى جام جهانى، مســابقات لیگ 
نخبگان آسیا و سطح دو آسیا، بیست وچهارمین دوره لیگ 
برتر را از 25 مردادماه آغاز کند اما برخى از ورزشگاه ها هنوز 
الزامات AFC را ندارند و خبرهایى به گوش مى رسد که 
شاید لیگ برتر به تعویق بیفتد و پس از بازى هاى مقدماتى 
تیم ملى در شهریور ماه آغاز شود. تیم ملى روزهاى 15 و 
20 شهریور سال جارى در چارچوب مسابقات انتخابى جام 

جهانى 2026 برابر قرقیزستان و امارات به میدان مى رود.
امیرحسین روشنک، سرپرست کمیته مسابقات سازمان 
لیگ درباره بحث تعویق شروع بازى هاى لیگ برتر گفت: 
ویپس از دستور مهدى تاج براى تشکیل ستاد آماده سازى 
ورزشگاه ها، بازدید ویژه اى از ورزشگاه ها داشتیم و جلساتى 
را با مقامات استانى براى رفع مشــکلات برگزار کردیم. 
تقریباً از 10 ورزشگاه بازدید کرده ایم. امیدواریم ورزشگاه ها 
زودتر آماده شــوند و اگر این اتفاق نیفتــد تیم ها مجبور 
هســتند ورزشــگاه دیگرى براى میزبانى معرفى کنند. 
باشگاه ها موظف هستند براى فصل پیش رو دو ورزشگاه 
براى بازى هاى خانگى خود اعلام کنند.سرپرست کمیته 
مسابقات سازمان لیگ خاطرنشان کرد: شروع لیگ برتر 
در تاریخ اعلامى به سود فوتبال کشور است. اگر تیم ملى 
قبل از شروع لیگ وارد بازى هاى مقدماتى جام جهانى شود، 
مطلوب کادرفنى نخواهد بود. تعویق لیگ خواسته سرمربى 
تیم ملى و تیم هاى حاضر در لیگ نخبگان آســیا نیست. 
تیم ها حداقل باید 4 بازى در لیگ انجام دهند تا از فشــار 

بدنسازى خارج شوند.

مورایس 
تصمیم نهایی را گرفت

گئورگى گولسیانى مدافع تیم پرسپولیس که در یورو 2024 حضور داشت، بنا بر ادعاى وبسایت هاى گرجستانى 
یک پیشنهاد جالب با شرایط مالى مطلوب به دست آورده است. باشگاه قهرمان لیگ اندونزى که براى فصل آینده 
سهمیه آسیا کسب کرده، به دنبال گولسیانى آمده تا او را از پرسپولیس به جنوب شرق آسیا ببرد. نام این باشگاه 
بورنئو ساماریندا است که فصل گذشته قهرمان شد. رسانه هاى این کشور نوشته اند که این تیم با شرایط مالى خوب 
خود امیدوار است گولسیانى را از چنگ پرسپولیس بیرون بیاورد. البته این پیشنهاد شاید براى گولسیانى دندان گیر 
نباشد و او را که از پرسپولیس به تیم ملى کشورش رسانده، براى جدایى اقناع نکند اما گولسیانى واکنشى به این 

پیشنهاد نداشته اما در عین حال مى گوید هنوز مذاکره با پرسپولیس را انجام نداده است.

با اعلام رسمى باشگاه استقلال، میلاد زکى پور پس از چهار فصل، یک بار دیگر به این تیم بازگشت. زکى پور 
که در زمان سرمربیگرى علیرضا منصوریان و در 21 سالگى با پوشیدن پیراهن آبى هاى پایتخت نامى براى 
خود دست و پا کرد، پس از اتمام قراردادش با ســپاهان، به استقلال بازگشت. آبى ها موفق شدند قرارداد 
ابوالفضل جلالى را تمدید کنند ولى این بازیکن به دلیل اینکه مشمول خدمت سربازى است، باید فصل بعد 
را در ملوان توپ بزند و استقلال نیز براى اینکه بهترین پاسور خود در فصل قبل را رایگان از دست ندهد، 
قرارداد او را تمدید کرد. در نتیجه و براى پر کردن جاى خالى جلالى در فصل بعد، استقلال به دنبال دو گزینه 

در سمت چپ بود که در نهایت میلاد زکى پور با مدیران باشگاه به توافق رسید.

اولین پیشنهاد به گولسیانی بعد از یورو  چپ پای جنجالی به استقلال برگشت!

به احتمال زیاد زمان دیدار تیم هاى فوتبال 
پرسپولیس و سپاهان اصفهان در سوپرجام 

فوتبال ایران به تعویق مى افتد.
تلاش سازمان لیگ فوتبال ایران بر این 
بود که دیدار سوپرجام بین تیم هاى فوتبال 
پرسپولیس و ســپاهان اصفهان پیش از 
شروع بیســت وچهارمین دوره لیگ برتر 
برگزار شــود، اما به دلیل حضور سپاهان 
در مرحله پلى آف لیگ نخبگان آســیا به 

احتمال زیاد به تعویق مى افتد.
سپاهان 16 مرداد ماه در مرحله اول پلى آف 

به مصاف شباب الاهلى امارات مى رود و در صورت برترى در تاریخ 23 مرداد به دیدار الغرافه قطر خواهد 
رفت. از آنجایى که تاریخ شروع لیگ برتر 25 مرداد ماه اعلام شده است، زمان سوپرجام به تعویق مى افتد.

پرسپولیس فصل گذشته قهرمان لیگ برتر شد و سپاهان قهرمانى جام حذفى را به خود اختصاص داد.

مارکو ماتراتزى، ستاره سابق اینتر، معتقد 
است روملو لوکاکو باید از ترك اینتر میلان 

پشیمان باشد.
روملو لوکاکو پــس از ترك اینتر میلان و 
پیوستن به چلسى روزهاى بسیار سختى 
را پشت سر گذاشته است و دیگر نتوانسته 
مانند دورانش در اینتر بدرخشــد. مارکو 
ماتراتزى در گفت وگوى جدیدى به شرایط 

لوکاکو پرداخت.
این مدافع سابق اینتر به صورت مستقیم و 
کاملا بدون هیچ کنایه اى، در مورد شرایط 

روملو لوکاکو صحبت و از او بابت ترك اینتر میلان انتقاد کرد و همچنین به او یادآورى کرد که اینتر اکنون 
مهاجمان بزرگى مانند مارکوس تورام، لائوتارو مارتینز و مهدى طارمــى را دارد و به این مهاجم بلژیکى 

هیچ نیازى ندارند.
او گفت: «لوکاکو به حاشیه رفته و خواهیم دید این بار کجا مى رود. واقعیت این است که تا به حال تنها جایى 
که چیزى به دست آورد اینتر بود. او در اینتر خوشحال بود، باید از ترك آنجا پشیمان باشد و بپذیرد که اشتباه 
کرده است. اکنون شرایط تغییر کرده است، ما مارکوس تورام را داریم که همراه با لائوتارو مارتینز از بهترین 
مهاجمان ایتالیا هستند، ما مهدى طارمى را جذب کرده ایم و یک تیم بسیار قوى داریم. قطعاً این لوکاکو است 

که باید پشیمان باشد، نه اینتر.»

سرمربى فصل گذشته تیم فوتبال ملوان مذاکرات مثبتى را با باشگاه گل گهر سیرجان انجام داده است.
تیم فوتبال گل گهر سیرجان فصل گذشته با هدایت «مارینوس اوزونیدیس» با 36 امتیاز در مکان 
نهم جدول قرار گرفت و در جام حذفى نیز شاگردان اوزونیدیس تا مرحله نیمه نهایى پیش رفتند اما 

با قبول شکست برابر سپاهان از رسیدن به دیدار پایانى بازماندند.
قرارداد اوزونیدیس با گل گهر 1+1 بود و سال دوم با توجه به رضایت طرفین قابل تمدید بود. پس 
از پایان فصل فوتبالى در ایران، اوزونیدیس راهى یونان شد و پاسخ مثبتى به تمدید قرارداد با گل 
گهر نداده است؛ او همچنین با پیشنهاد یک باشگاه اماراتى نیز مواجه شده و احتمال دارد فصل آینده 

در لیگ این کشور مربیگرى کند.
به همین دلیل مدیران باشگاه گل گهر، مذاکرات خود را با گزینه هاى داخلى آغاز کرده اند. نخستین 
هدف  باشگاه گل گهر جذب محرم نویدکیا بود و حتى با او مذاکراتى نیز انجام شد اما نویدکیا ترجیح داد 
که در مس رفسنجان باقى بماند. در همین حال مدیران گل گهر با مهدى تارتار سرمربى فصل گذشته 

تیم ملوان وارد مذاکره شده اند و به توافقاتى هم دست یافته اند.
تارتار منتظر مشخص شدن وضعیت مدیریتى در ملوان است تا نظر نهایى خود را به مدیران گل گهر 
اعلام کند. از باشــگاه ملوان هم با تارتار براى ادامه همکارى تماس برقرار شده اما با توجه به اینکه 
هنوز مجمع این باشگاه برگزار و مدیرعامل جدید معرفى نشده است، این مربى پاسخ مثبت به تمدید 

قرارداد نداده است.

دو مدیر باشگاه مس رفسنجان؛ از متهمان اصلى پرونده فساد در فوتبال  به یک 
دلیل با قید وثیقه آزاد هستند.مجید زین الدینى مدیرعامل باشگاه و على علیزاده 
مدیر تیم مس رفسنجان دو فردى که نام شان در پرونده فساد در فوتبال مطرح است 
با قید وثیقه آزاد هستند. این در حالى است که متهمان فدراسیون فوتبال و سازمان 

لیگ در زندان به سر مى برند.
طبق کنکاش  خبرگزارى فارس، مشخص شــد، این دو مدیر مس رفسنجان که 
در پرونده فساد در فوتبال جز متهمان اصلى محســوب مى شوند از آذر ماه سال 

گذشته تحت نظر و بازجویى بودند و در واقع حدود 4 ماه  این دو متهم در بازجویى 
هاى تخصصى و فنى،  اطلاعات لازم  را در اختیار نهادهاى ذى صلاح قرارداده 
اند  و براساس اعترافات این دو مدیر باشــگاه مس رفسنجان ، نهادهاى  قضایى 
به سراغ خداداد افشاریان رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال، سهیل مهدى 
مدیرمسابقات سازمان لیگ و فریبرز محمودزاده مشاور رئیس فدراسیون فوتبال و 
مسئول لیگ یک رفته اند. در حال حاضر نیز زین الدینى و علیزاده با قید وثیقه آزاد 

هستند تا راى نهایى دادگاه صادر شود.

احتمال لغو سوپرجام قوت گرفت

اظهار نظر عجیب
 ماتراتزی درباره طارمی

تارتار نزدیک 
به صندلی اوزونیدیس 

رود گولیت: 
گریه رونالدو 

«اشک تمساح» بود!

ادامه ابهام 
در زمان شروع لیگ

سومی دوچرخه سواران اصفهانی در رقابت قهرمانی کشور
مهدى و نیما ناطقى در رقابت هاى دوچرخه سوارى قهرمانى کشور در زنجان موفق به کسب سکوى سومى شدند.

مسابقات دوچرخه سوارى قهرمانى کشــور جاده مردان رده هاى سنى امید و بزرگســالان به میزبانى استان 
زنجان برگزار شد.در رقابت استقامت جاده که با حضور 51 رکابزن از 15 اســتان برگزار شد، دوچرخه سواران 
مســیر 150 کیلومترى را رکاب زدند و مهدى ناطقى از اصفهان ســوم شــد.نیما ناطقى دیگر دوچرخه سوار 
اصفهانى نیز در رده ســنى امید در مــاده تایم تریل انفرادى موفق شــد مــدال برنز این دوره از مســابقات 

را کسب کند.

محرم لیست خرید به مسی ها داد
با قطعى شدن حضور نویدکیا در مس رفسنجان براى فصل جدید، این سرمربى لیست بازیکنان مدنظرش براى نقل 
و انتقالات را نیز به مدیریت باشگاه ارائه کرده است. نویدکیا براى تمدید قرارداد برخى بازیکنان از باشگاه درخواست 
کرده، او همچنین نام برخى بازیکنان جدید را نیز به مدیریت ارائه کرده تا براى جذب آنها اقدام کنند. نویدکیا در 
این باره گفت: «بر اساس مذاکراتى که با آقاى پورمحمدى مدیرعامل باشگاه داشتیم فعالیت نقل و انتقالاتى ما با 
هماهنگى کامل آغاز مى شود و تلاش مى کنیم با حفظ شاکله اصلى و تقویت تیم در پنجره تابستانى براى حضور 

قدرتمندانه در فصل جدید آماده شویم.»

دو چپ لیگ سپاهانی شدند!
حسین گودرزى، مدافع چپ تیم المپیک ایران، در فصل آینده پیراهن تیم طلایى پوشان اصفهانى را بر تن خواهد 
کرد تا این باشگاه پاسخ محکم به جدایى میلاد زکى پور بدهد. گودرزى مدنظر استقلال هم بود، اما در نهایت 
پیشنهاد جذاب تر سپاهان به این انتقال ختم شد.  سپاهانى ها براى جذب گودرزى جوان على اصغر اعرابى را هم 
به شمس آذر بازخواهند گرداند. نکته جالب اینکه سپاهان براى پست دفاع چپ و جایگزینى خلائى که احتمالا 
علاوه بر جدایى زکى پور با خروج امید نورافکن هم این تیم را تهدید مى کند، پدرام قاضى پور، مدافع چپ ملوان را 

هم به خدمت خواهد گرفت.
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ستانى 
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اشگاه 
ى خوب 
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قهرمان پرآوازه ووشو درباره خداحافظى از تیم ملى توضیحاتى ارائه داد.شهربانو منصوریان درباره اینکه 
آیا طبق قانون باید از دنیاى قهرمانى خداحافظى کند یا خیر، اظهار داشت: قانون مى گوید یک 

قهرمان ووشو باید بعد از سن 40 ســالگى از دنیاى قهرمانى خداحافظى کند و فعلا من دو 
رقابت دیگر جا دارم، اما طبق این قانون بعد از آن باید خداحافظى کنم.وى افزود: تا آخرین 
رقابتى که در خدمت تیم ملى هستم با تمام توان تلاش مى کنم تا بهترین عملکرد را داشته 
باشم و قهرمان شوم. من با قهرمانى عجین شده ام و مى خواهم باز هم مدال بگیرم.بانوى 
پرافتخار ووشو درخصوص اینکه آیا راهى براى خداحافظى نکردن وجود دارد، گفت: در 
لیگ بازى مى کنم، اما شاید براى تیم ملى و رقابت هاى حرفه اى کارى از دستم برنیاید. البته 

خدا را چه دیدید شاید خدا خواست و قانون تغییر کرد و من هم خداحافظى نکردم. منصوریان 
تصریح کرد: حرفه اى زندگى مى کنم و امیدوارم شرایطى فراهم شود که بعد از 40 سالگى هم 

بتوانم براى تیم ملى مبارزه کنم. باید منتظر ماند و دید در آینده چه پیش مى آید.

منصوریان: 
شاید خدا خواست و خداحافظی نکردم!

و ر ر ز ر و رى
کرده است
مهاجمانا
که باید پشی

سرمربى ف
تیم فوتبال
نهم جدو
با قبول
قرارداد
از پایان
گهر نداده

در لیگ این

اینکه  ىارائه داد.شهربانو منصوریان درباره
ظهار داشت: قانون مى گوید یک 

خداحافظى کند و فعلا من دو 
ى کنم.وى افزود: تا آخرین 
 تا بهترین عملکرد را داشته 
م باز هم مدال بگیرم.بانوى 
کردن وجود دارد، گفت: در

 کارى از دستم برنیاید. البته 
داحافظى نکردم.منصوریان

0هم شود که بعد از 40 سالگى هم 
 چه پیش مى آید.

 :
حافظی نکردم!

چرا   دو مدیر باشگاه مس رفسنجان زندانی نیستند؟
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مدیر دفتر مطالعات و بررسى هاى فنى فاضلاب شرکت 
آبفاى اصفهان گفت: چهار تصفیــه خانه فاضلاب در 
شهرستان هاى لنجان، چادگان و تیران و کرون استان 
در دست احداث است. سعید شمسایى افزود: 2 واحد از 
این تصفیه خانه ها در فولادشهر و شــهر سده از توابع 

شهرستان لنجان در دست ساخت است.
وى با بیان اینکه با بهره بردارى تصفیه خانه هاى جدید، 
مجموع آنها در استان به 35 خواهد رسید، اضافه کرد: 
تصفیه خانه هاى مذکور پیشــرفت فیزیکى مناســبى 
دارند و تصفیه خانه فولادشــهر با 95 درصد در آستانه 

بهره بردارى است.
مدیر دفتر مطالعات و بررسى هاى فنى فاضلاب شرکت 
آبفاى اصفهان اظهار داشت: احداث سالانه یک تصفیه 

خانه فاضلاب جزو برنامه هاى این شرکت است که در 
دولت سیزدهم این مهم محقق شد.

شمســایى ادامه داد: مطالعات و بررســى هاى مربوط 
به ســاخت 19 تصفیه خانه فاضلاب دیگر نیز در حال 

اجراست.
وى تصریح کرد: تصفیه خانه هاى فاضلاب موجود در 
استان اصفهان جمعیتى بالغ بر 2 میلیون و 700 هزار نفر 
را زیر پوشش دارد که پس از بهره بردارى از پروژه هاى 

در دست اجرا به بیش از سه میلیون نفر خواهد رسید.
شمسایى گفت: با توجه به شرایط کم آبى در این خطه 
و اینکه بیــش از 99 درصد از فاضلاب انســانى را آب 
تشکیل مى دهد بنابراین تصفیه و استفاده از این منبع در 
بخش هاى مختلف از جمله آبیارى فضاى سبز و گیاهان 

غیرمثمر ضرورى است.

  اجراى 1867 کیلومتر لوله گذارى توسط آبفاى 
استان اصفهان 

در همین حال 1867 کیلومتر لوله گذارى آب و فاضلاب 
با ارزش سرمایه گذارى 128 هزار 550 میلیارد ریال، در 
راستاى خدمت جهادى آبفاى استان اصفهان در دولت 

سیزدهم اجرا شد.
مدیرعامل آبفاى استان اصفهان با بیان اینکه در دولت 
سیزدهم 71 پروژه با ارزش سرمایه گذارى 21 هزار 872
میلیارد ریال در استان اصفهان افتتاح شده است، افزود: 
حدود 1359 کیلومتر لوله گذارى در بخش آب و 508
کیلومتر لوله گذارى در بخش فاضلاب اجرا شده است.
حســین اکبریان از احداث و تکمیــل 41 هزار و 950

مترمکعب مخزن در سطح استان خبر داد و خاطر نشان 
کرد: در کنار طرح ملى جهاد آبرســانى، آبفاى استان 
اصفهان طرح جهاد مخزن ســازى را نیز در دستور کار 

خود قرار داد.
وى طرح ملى جهاد آبرســانى در راستاى محرومیت 
زدایى از روســتاها را یکى از بزرگترین دســتاوردهاى 
دولت سیزدهم عنوان کرد و گفت: از لوله گذارى هاى 
آب انجام شــده، 171 کیلومتر، مربــوط به طرح جهاد 
آبرســانى در روستاهاى نایین، ســمیرم و فریدونشهر 

است.
مدیرعامل و رییس هیات مدیره آبفاى استان اصفهان 
خدمت بى منت را از مشخصه هاى اصلى دولت رئیس 
جمهور شهید عنوان کرد و خاطر نشــان ساخت: این 
شــرکت بر اســاس وظیفه اى که در قبال مردم دارد 
همچنان با قدرت به خدمات جهــادى مبتنى بر دانش 
خود در راستاى تامین رضایت مشترکین ادامه خواهد 

داد.

4 تصفیه خانه فاضلاب
 در اصفهان در دست احداث است

بیش از 964 میلیون کیلووات ســاعت انرژى 
خالص در سه ماهه نخست امسال از سوى واحد 

هاى نیروگاه اصفهان تولید شده است.
 به گزارش دفتر روابط عمومى شرکت مدیریت 
تولید برق اصفهان، مهندس حسین امنیه رئیس 
هیات مدیره و مدیرعامل شرکت مدیریت تولید 
برق اصفهان، در تشــریح این خبــر بیان کرد: 
در نخستین فصل ســال جارى، 964 میلیون 
و 662 هزار کیلووات ســاعت انرژى خالص در 
واحدهاى بخارى این نیروگاه، تولید و به شبکه 
سراسرى تحویل شده اســت. مهندس امنیه 
افزود: از این میزان انرژى، 358 میلیون و 669

هزار کیلووات ساعت انرژى الکتریکى خالص 
در خردادماه ســال جارى در واحدهاى بخارى 
نیروگاه اصفهان تولید شده است.وى در پایان 
افزود: با این میزان انرژى خالص درســه ماهه 
اول امسال، این نیروگاه شاهد رشد 50 درصدى 
تولید انرژى نسبت به نخستین فصل سال 1402

بوده است.گفتنى است نیروگاه اصفهان داراي 
پنج واحد بخاري مولد برق با ظرفیت هاي متنوع 
و مجموع توان اسمی تولید 835 مگاوات برق 
است که در صورت تامین آب و سوخت مورد نیاز 
، قادر خواهد بود معادل توان الکتریکى مصرفى 
کلان شهر اصفهان ( در بیشتر فصول سال ) برق 

، تولید و به شبکه سراسرى تحویل دهد.

رشد 50 درصدى تولید 
انرژى الکتریکى در 
نیروگاه اصفهان

پروژه های زیست محیطی فولاد سبا الگو است

مدیــرکل حفاظت محیط زیســت اصفهان 
در بازدید از مجتمع فولاد ســبا گفت: برخى 
از پروژه هاى زیســت محیطى فولاد ســبا 
به ویژه در حوزه انرژى مى تواند الگوى سایر 
صنایع کشــور باشــد. صنایع باید به سمت 
استانداردســازى و اولویت دادن به سلامت 
مردم در مقابل عــوارض آلایندگى حرکت 

کنند.
احمدرضــا لاهیجان زاده با تأکیــد بر اینکه 
خوشبختانه پروژه ها به  تناسب و درصدهاى 
مختلف در حال انجام است و بر اساس بازدید، 
بخشى از مســائل و مشکلات به غبارگیرى 
محل انباشــت در این مجموعــه در حال 
پیگیرى است، یادآور شد: پروژه هاى مربوطه 
بر اساس زمان بندى در حال انجام است که 
یکى از آن ها تا پایان آبان مــاه و دیگرى تا 
پایان ســال جارى به بهره بردارى مى رسد. 
انتظار مى رود بســیارى از پروژه ها تا پایان 
ســال جارى در مدار قرار گیرند و در بهبود 
محیط زیســت این صنعت بزرگ مؤثر واقع 

شوند.
وى با اشاره به مقایســه این صنعت با سایر 
صنایع موجود در استان اصفهان گفت: برخى 
از پروژه هایــى که اجرا مى شــود به ویژه در 
حوزه انرژى مى تواند الگوى کشورى براى 
سایر صنایع قرار گیرد. همچنین فعالیت هاى 
محیط زیســتى که در این مجموعه صورت 
مى گیرد و نحوه پیشرفت فیزیکى پروژه ها و 
اهتمامى که براى اجراى پروژه ها وجود دارد 
از جمله مواردى است که مى تواند براى سایر 

صنایع الگو باشد.
لاهیجان زاده با بیان اینکه فــولاد مبارکه 

نیز خوشــبختانه فعالیت خود را در چارچوب 
برنامه ها پیش مى برد، گفــت: اقدامات این 
شــرکت نیز مى تواند یک الگو براى ســایر 

صنایع فولادى واقع شود.
 وى ادامــه داد: در واقع با ایــن رویکردى 
که صنعت خــود را به اســتانداردهاى لازم 
برســاند، مى توان پروژه هاى توسعه اى آن 
را بررسى کرد. تا شــعاع 50 کیلومترى نیز 
به لحاظ حقوقــى و قانونى، بایــد الزامات 
زیســت محیطى را رعایت کرد و سپس به 

بحث توسعه پرداخت.
لاهیجان زاده با اشــاره به مصاحبه گذشته 
خود مبنى بر اینکه فــولاد مبارکه با رعایت 
استانداردها مى تواند از لیست صنایع آلاینده 
خارج شــود، تصریح کرد: طبق قانونى که از 
سال 1400 وضع شده است هر صنعتى که به 
استانداردهاى محیط زیست برسد در صورت 
رعایت اســتانداردها به صورت اتوماتیک از 

لیست صنایع آلاینده خارج خواهند شد.
قاسم خوشــدل پور، مدیر مجتمع فولاد سبا 
نیز در جریان این بازدیــد گفت: بالغ بر 300

میلیارد تومان در سال هاى گذشته در حوزه 
اقدامات زیســت محیطى تعریف شده بود. 
در سال جارى نیز پروژه هاى جدیدى در این 
شرکت به بهره بردارى خواهد رسید که بالغ بر 
350 میلیارد تومان به پروژه هاى گذشــته 

اضافه خواهد شد.
وى یادآور شــد: طــى این دو ســال اخیر 
به اندازه تمام ســال هاى گذشته، پروژه هاى 
مرتبط با حفاظت محیط زیست و مخاطرات 
زیست محیطى تعریف شده و سرمایه گذارى 

آن ها صورت گرفته است.
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